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      SKRAĆENI ZAPISNIK 
 
sa 35. sjednice Skupštine Istarske  županije, održane 16. srpnja 2012. godine (ponedjeljak) u 
Maloj koncertnoj  dvorani  Spomen doma  u  Pazinu 
 

Sjednicu je u  17,09  sati otvorio  DINO KOZLEVAC, predsjednik  Skupštine  Istarske 
županije (IDS- SDP-ZELENA STRANKA), koji je sjednici i predsjedavao. 
 Poziva  tajnicu  Skupštine Istarske  županije  Vesnu Ivančić da izvrši prozivku. 

 
VESNA IVANČIĆ (  vrši prozivku) 
 
 
PRISUTNI – ODSUTNI 

 
 
 

R
R.br 

B 

 
 VIJEĆNIK 
 

 
LISTA 

 
PRIMJEDBE 

1
1. 

Vesna Dabo-Vlahović IDS – HNS Odsutna  (O)  

2
2. 

 Furio Radin  IDS – HNS  Odsuta Odsu 

3
3. 

Mirjana Antonelić IDS – HNS   

4
4. 

 Dragan Filipović IDS – HNS  

5
5. 

 Katarina Nemet IDS – HNS  

6
6. 

 Nevija Poropat IDS – HNS  

7
7. 

 Tedi Chiavalon IDS  -HNS   

8
8.  

 Roberta Lakošeljac IDS – HNS  

9
9. 

 Ahmed Makota IDS – HNS   

1
10. 

Vojo Kličković IDS – HNS   

1
11. 

Tom Bisaku                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            IDS – HNS   

1
12. 

 Eda Klapčić IDS – HNS   

1
13. 

 Serđo Baskijera IDS – HNS   

1
14.  

 Serđo Rigo IDS – HNS  Odsutan (O) 

1
15. 

 Marin Grgeta IDS – HNS   

1
16. 

 Alida  Perkov IDS – HNS   

1
17. 

Tamara Brussich IDS – HNS    
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 Hvala lijepa. 
  
OSTALI PRISUTNI  
 
VESNA IVANČIĆ, tajnica  Skupštine Istarske  županije, 

1
18. 

 Danica Miletić IDS – HNS   

1
19. 

 Silvio Brunelli IDS – HNS   

2
20.  

Jasna Smojver – 
Kompas    

IDS – HNS    

2
21. 

Stjepan Mraković IDS – HNS    

2
22. 

Evelina Biasiol – 
Brkljačić 

HSU – HSLS Nakon prozivke  

2
23. 

Ivica Mikulčić HSU – HSLS  

2
24. 

Zdenko Pliško HSU – HSLS  

2
25. 

Nenad Boršić HDZ – HSS  Nakon prozivke 

2
26. 

 Marino Roce HDZ – HSS   

2
27. 

 Oliver Gmitrović HDZ – HSS   

2
28. 

 Zvonimir Čoga HDZ – HSS Odsutan (O) 

2
29. 

 Nika Krstevski HDZ – HSS  

3
30. 

 Dino Kozlevac SDP- ZELENI   

3
31. 

Josip Anton Rupnik SDP– ZELENI  

3
32. 

Lucija Debeljuh SDP– ZELENI  

3
33. 

Maja  Šarić   SDP– ZELENI  

3
34. 

Plinio Cuccurin  NEZAVISNI Odsutan  

3
35. 

Vlado Ivetić NEZAVISNI  

3
36. 

Damir Ivetić NEZAVISNI  

3
37. 

Alen Rosanda  NEZAVISNI  

3
38. 

Ivo Uccio Miletić NEZAVISNI Odsutan (O) 

3
39. 

Viktor  Krapljanov  NEZAVISNI Odsutan (O) 

4
40. 

Nenand  Čendak NEZAVISNI  

4
41. 

Gvido Jermaniš NEZAVISNI   
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MELITA FERENČIĆ,  zamjenica  tajnice  Stručne  službe Skupštine Istarske županije, 
IVAN KLARIĆ, deb. stenograf, voditelj zapisnika,  
VALERIO DRANDIĆ, načelnik uprave Istarske županije, 
JOSIP ZIDARIĆ, pročelnik Upravnog odjela za održivi  razvoj  Istarske  županije,  
SLAVICA BENČIĆ - KIRAC, pročelnica  Upravnog odjela za  financije i proračun Istarske  
županije,  
MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, 
ribarstvo i vodoprivredu IŽ,  
GROZDANA LOVREČIĆ, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje i gradnju 
Istarske županije, 
SONJA GROZIĆ- ŽIVOLIĆ, pročelnica  Upravnog odjela  za  zdravstvo i  socijalnu skrb 
Istarske  županije, 
DORIANA ŠUMBERAC – JELIĆ, pomoćnica  pročelnice Upravnog odjela za obrazovanje, 
sport i tehničku kulturu Istarske županije,  
VLADIMIR TORBICA, pročelnik Upravnog odjela za kulturu IŽ,  
DESA SARVAN, pročelnica Upravnog odjela  za lokalnu i područnu (regionalnu) samoupravu 
Istarske  županije, 
MIODRAG ČERINA, šef  Kabineta Župana Istarske  županije,  
VESNA DUKIČ , direktorica JU Kaštijun d.o.o. Pula,  
GRACIANO PREKALJ, direktor  AZRRI-a - Agencije za  ruralni  razvoj  Istarske  županije, 
DARKO KADUM, direktor  MIH d.o.o Poreč. 
 
 Predsjednik DINO KOZLEVAC, utvrđuje da je izvršenom  prozivkom  prisutno 33, a 
po dolasku Eveline Biasiol – Brkljačić i Nenada Boršića,   nakon izvršene prozivke 35 od 41 
vijećnika, pa Skupština može punovažno  raspravljati i odlučivati. 
 Otvara  35. sjednicu  Skupštine  Istarske  županije. 

Pozdravlja   
- zamjenicu Župana Istarske  županije gospođu Vivianu Benussi, 
- zamjenika  Župana gospodina Vedrana Grubišića, 
- načelnika uprave , gospodina Valeria  Drandića, 
- sve  resorne pročelnike , 
 - sve  rukovodioce županijskih upravnih odjela Istarske županije, 
- pravnih osoba, 
- predstavnike medija. 
Za 35. sjednicu vijećnici su u prilogu s  materijalima  dobili prijedlog dnevnog  reda. 
Predlaže dopunu  dnevnog  reda na način da 3. točka  glasi: 
- Prijedlog Zaključka o davanju  pozitivnog prethodnog mišljenja  na Odluku o redu 

prvenstva korištenja voda za  potrebe  javne vodoopskrbe na  vodnim  područjima u Istarskoj  
županiji, da  točka  3.  potaje točka  4., te da se iza točke  6. uvrste slijedeće 4 točke :  

– 7. Prijedlog Odluke o povećanju temeljnog kapitala i  Odluka o izmjeni i dopuni 
Društvenog  ugovora o  osnivanju  društva s ograničenom odgovornošću  Kaštijun 
d.o.o.  za  gospodarenje  otpadom Pula, 
- 8. Prijedlog  Rješenja o imenovanju ravnateljice IKE - Istarske kulturne agencije   
- Agenzia  culturale Istrijana, 
- 9. Prijedlog odluke o predlaganju  člana Nadzornog odbora trgovačkog  društva 
ISTARSKI VODOVOD  d.o.o. za proizvodnju  i distribuciju  vode  Buzet, 
- 10.  
 a) Prijedlog  Rješenja  o razrješenju  Upravnog vijeća Zaštitne  radionice 
Tekop Nove ustanove za zapošljavane osoba  s invaliditetom, 
 b) Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  Upravnog vijeća  Zaštitne radionice 
Tekop Nove ustanove za zapošljavanje osoba  s invaliditetom 

Ranija točka  7. prijedloga  dnevnog  reda postaje točka 11. dnevnog reda do kraja.  
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 Ujedno predlaže da se iz  točke  18.  izostavi  točka a), u novom prijedlogu u točki 22 
točka. a). 
 Vijećnica LUCIJA DEBELJUH, predsjednica Odbora za  društvene djelatnosti, 
predlaže u ime Odbora  da se  točka 4.  odgodi za jednu od slijedećih sjednica, jer je  Odbor 
procijenio  da je potrebno uskladiti predloženu Odluku sa  izradom Odluke o kriterijima, 
mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih  funkcija za osnovne i srednje škole i 
učeničke domove, koja je  trenutno u izradi. 

Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje  raspravu o prijedlogu dnevnog  reda i 
utvrđuje  da  Skupština prihvaća date  promjene i dopune  dnevnog  red, tako da  se u  
dnevni  red uvrštava nova  točka  3, a točka 3 postaje  točka  4, postojeća  točka  4 se briše, 
točka  5 i  6 ostaju iste, te ubacuju nove  točke 7., 8., 9. i 10, a točka 7 postaje točka 11 i tako 
dalje redom, dok točka  18  postaje  točka  22. i u njoj  se briše  točka a).   
 Sve točke su iste do točke 7. kada ove  4 nove točke  postaju nove točke 7., 8., 9. i  
10. ,  a dosadašnja točka 7. postaje točka 11 i ide  do kraja  do točke  22.  
 Stavlja  na glasanje tako predloženi dnevni red, te nakon glasanja utvrđuje  da je  
Skupština za  35. sjednicu  Skupštine  Istarske  županije sa 33 glasova «ZA», bez glasova 
«PROTIV», utvrdila  slijedeći   
 
    D N E V N I  R E D : 
 

1. Verifikacija  skraćenog zapisnika sa  34. sjednice  Županijske skupštine Istarske 
županije  

2. Pitanja  vijećnika, prijedlozi i informacije, 
3. Prijedlog Zaključka o davanju  pozitivnog prethodnog mišljenja  na Odluku o u 

prvenstva korištenja voda za  potrebe  javne vodoopskrbe na  vodnim područjima u 
Istarskoj  županiji 

4. Prijedlog Odluke  o izmjeni i  dopuni Odluke  o prihvaćanju  Plana  rashoda za  
nabavu proizvedene dugotrajne  imovine i  dodatna ulaganja  na nefinancijskoj  
imovini osnovnih  i  srednjih  škola  Istarske županije  za 2012. godinu, 

5.  
a. Prijedlog Odluke o prihvaćanju  Izvješća Uprave o poslovanju Društva AZRRI 

– Agencije za  ruralni razvoj Istre d.o.o. Pazin za  2011. godinu i davanju  
razrješnice članu Uprave, 

b. Prijedlog Odluke o prihvaćanju  godišnjih  financijskih  izvješća Društva AZRRI 
– Agencije za ruralni  razvoj  Istre d.o.o. Pazin za 2011. godinu 

c. Prijedlog Odluke o uporabi dobitka financijske 2011. godine Društva AZRRI – 
Agencije za ruralni razvoj  Istre d.o.o. Pazin,  

d. Prijedlog Odluke o prihvaćanju  Izvješća Nadzornog odbora o obavljenom  
nadzoru  poslovanja Društva AZRRI – Agencije za ruralni razvoj  Istre d.o.o.  
Pazin za  2011. godinu  i davanju  razrješnice članovima  Nadzornog odbora,  

6.  
a. Prijedlog Odluke o prihvaćanju  Izvješća o radu  Uprave i Nadzornog odbora  

trgovačkog  društva MIH d.o.o. Poreč za  2011. godinu, 
b. Prijedlog odluke o prihvaćanju  Temeljnih  financijskih  izvješća trgovačkog 

društva  MIH  d.o.o. Poreč za  2011. godinu, 
c. Prijedlog odluke o  rasporedu dijela  zadržane dobiti za  2011. godinu u 

pričuve trgovačkog  društva MIH d.o.o., 
d. Prijedlog Odluke o davanju  razrješnice  članovima  Nadzornog odbora 

trgovačkog  društva  MIH  d.o.o., 
e. Prijedlog Odluke o davanju  razrješnice  Upravi trgovačkog  društva MIH  

d.o.o. Poreč, 
7. Prijedlog Odluke o povećanju temeljnog kapitala i  Odluka o izmjeni i dopuni 

Društvenog  ugovora o  osnivanju  društva s ograničenom odgovornošću  Kaštijun 
d.o.o.  za  gospodarenje  otpadom Pula, 
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8. Prijedlog  Rješenja o imenovanju ravnateljice IKE - Istarske kulturne agencije - 
Agenzia  culturale Istrijana, 

9. Prijedlog Odluke o predlaganju  člana Nadzornog odbora trgovačkog društva 
ISTARSKI VODOVOD  d.o.o. za proizvodnju  i distribuciju  vode Buzet, 

10.  
a. Prijedlog  Rješenja  o razrješenju  Upravnog vijeća Zaštitne  radionice Tekop 

Nove ustanove za zapošljavane osoba  s invaliditetom, 
b. Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  Upravnog vijeća  Zaštitne radionice Tekop 

Nove ustanove za zapošljavanje osoba  s invaliditetom 
11. Prijedlog Odluke o davanju  suglasnosti na Odluku  Upravnog vijeća  Opće bolnice 

Pula , 
12. Prijedlog Zaključka o izmjenama Zaključka o utvrđivanju Popisa prioriteta 

zdravstvenih ustanova za  raspored  sredstava decentraliziranih  funkcija u 2012, 
godini, 

13. Prijedlog Odluke o davanju prethodne  suglasnosti na  prijedlog Odluke o pripajanu 
Područnog  odjela  Loborika Osnovnoj školi  Marčana,  

14. Prijedlog Odluke o davanju  prethodne suglasnosti na Prijedlog Odluke o izmjenama i 
dopunama  Statuta  Osnovne  škole Primijenjene umjetnosti  i dizajna – Pula, 

15. Prijedlog Odluke o davanju  prethodne suglasnosti  na prijedlog Odluke o izmjenama i 
dopunama  Statut Osnovne  škole  Jože Šuran  Višnjan, 

16. Prijedlog Odluke o davanju  suglasnosti na Odluku  Upravnog vijeća  o izmjenama i 
dopunama  Statut Zavoda za  javno zdravstvo  Istarske županije, 

17. Prijedlog Odluke o proširenju djelatnosti  Zavoda za javno zdravstvo Istarske  
županije, 

18. Prijedlog Odluke o prestanku  koncesije na pomorskom dobru, 
19. Prijedlog Odluke o m davanju  suglasnosti na odluku  Upravnog vijeća Istarskih 

domova  zdravlja  o davanju nekretnine  Županijskoj upravi  za ceste, 
20. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o raspoređivanju sredstava za redovito financiranje 

političkih  stranaka i nezavisnih  članova  predstavničkog tijela iz proračuna  Istarske  
županije za  2012. godinu, 

21.  
a. Prijedlog Rješenja o  razrješenju  člana Upravnog vijeća  Opće bolnice Pula 
b. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  člana  Upravnog vijeća  Opće bolnice  Pula 

22.  
a. Prijedlog  Rješenja o imenovanju predsjednika i  članova  Upravnog vijeća  

Lučke  uprave Rovinj, 
b. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  predsjednika i  članova  Upravnog vijeća  

Lučke uprave Umag - Novigrad  
 

ORDINE DEL GIORNO 

1. Verifica del verbale sintetico della 34a seduta dell'Assemblea regionale della Regione 
Istriana, 

2. Domande dei consiglieri, proposte e informazioni, 
3. Prijedlog Zaključka o davanju  pozitivnog prethodnog mišljenja  na Odluku o prvenstva 

korištenja voda za  potrebe  javne vodoopskrbe na  vodnim područjima u Istarskoj  županiji 
4. Proposta di Delibera sulla modifica e integrazione della Delibera sull'approvazione del 

Piano delle uscite per l'acquisto del patrimonio prodotto a lunga durata e gli ulteriori 
investimenti sul patrimonio non finanziario delle scuole elementari e medie superiori della 
Regione Istriana per il 2012, 

5.  
a. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione della Direzione 

sull'attività della Società AZRRI – Agenzia per lo sviluppo rurale dell'Istria s.r.l. 
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Pisino per l'anno 2011 e sull'esonero da responsabilità al membro della 
Direzione, 

b. Proposta di Delibera sull'approvazione delle relazioni finanziarie annuali della 
società AZRRI – Agenzia per lo sviluppo rurale dell'Istria s.r.l. Pisino per il 2011, 

c. Proposta di Delibera sull'uso dell'utile dell'anno finanziario 2011 della Società 
AZRRI – Agenzia per lo sviluppo rurale dell'Istria s.r.l. Pisino, 

d. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione del Comitato di vigilanza 
sul controllo svolto concernente l'attività della Società AZRRI – Agenzia per lo 
sviluppo rurale dell'Istria s.r.l. Pisino per il 2011 e sull'esonero da responsabilità 
dei membri del Comitato di vigilanza, 

6. 

a. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione sul lavoro svolto della 
Direzione e del Comitato di vigilanza della società commerciale MIH s.r.l. 
Parenzo per l'anno 2011. 

b. Proposta di Delibera sull'approvazione dei Rapporti finanziari fondamentali della 
società commerciale MIH s.r.l. Parenzo per l'anno 2011,  

c. Proposta di Delibera sulla ripartizione di parte dell'utile trattenuto per il 2011, 
nelle riserve della società commerciale MIH s.r.l. 

d. Proposta di Delibera sull'esonero da responsabilità dei membri del Comitato di 
vigilanza della società commerciale MIH s.r.l.  

e. Proposta di Delibera sull'esonero da responsabilità della Direzione della società 
commerciale MIH s.r.l. Parenzo. 

7. Prijedlog Odluke o povećanju temeljnog kapitala i  Odluka o izmjeni i 
    dopuni Društvenog  ugovora o  osnivanju  društva s ograničenom 
    odgovornošću  Kaštijun d.o.o.  za  gospodarenje  otpadom Pula, 
8. Prijedlog  Rješenja o imenovanju ravnateljice IKE - Istarske kulturne agencije 
    - Agenzia  culturale Istrijana, 
 9.   Prijedlog Odluke o predlaganju  člana Nadzornog odbora trgovačkog 
       društva ISTARSKI VODOVOD  d.o.o. za proizvodnju  i distribuciju  vode 
       Buzet, 
10.  

a) Prijedlog  Rješenja  o razrješenju  Upravnog vijeća Zaštitne  radionice 
    Tekop Nove ustanove za zapošljavane osoba  s invaliditetom, 
b) Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  Upravnog vijeća  Zaštitne radionice 
    Tekop Nove ustanove za zapošljavanje osoba  s invaliditetom 

10. 
 a) Prijedlog  Rješenja  o razrješenju  Upravnog vijeća Zaštitne  radionice 
    Tekop Nove ustanove za zapošljavane osoba  s invaliditetom, 
b) Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  Upravnog vijeća  Zaštitne radionice 
    Tekop Nove ustanove za zapošljavanje osoba  s invaliditetom 

11. Proposta di Delibera sulla concessione del benestare alla Delibera 
      dell'Ospedale generale di Pola 
12. Proposta di Conclusione sulle modifiche della Conclusione sulla 
     constatazione della Lista delle priorità delle istituzioni sanitarie per  
     la  ripartizione dei mezzi delle funzioni decentralizzate nel 2012 

13.Proposta di Delibera con la quale si dà la previa approvazione alla proposta 
     di Delibera sull'annessione della Sezione periferica di Loborika (Lavarigo) 
     alla Scuola elementare Marčana (Marzana), 
14. Proposta di Delibera con la quale si dà la previa approvazione alla proposta 
      di Delibera sulle modifiche e integrazioni dello Statuto della Scuola delle 
      arti applicate e del design - Pola, 
15. Proposta di Delibera con la quale si dà la previa approvazione alla proposta 
      di Delibera sulle modifiche e integrazioni dello Statuto della Scuola  
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      elementare Jože Šuran Višnjan (Visignano), 
16. Proposta di Delibera con la quale si dà l'approvazione alla Delibera del Consiglio 

d'amministrazione circa le modifiche e integrazioni dello Statuto dell'Ente per la salute 
pubblica della Regione Istriana, 

17. Proposta di Delibera sull'ampliamento dell'attività dell'Ente per la salute pubblica della 
Regione Istriana, 

18. Proposta di Delibera sulla cessazione della concessione sul demanio marittimo, 
19. Proposta di Delibera con la quale si dà il benestare alla delibera del Consiglio 

d'amministrazione delle Case di salute istriane con la quale si donano gli immobili 
all'Autorità regionale per le strade 

20. Proposta di Delibera sulla modifica della Delibera sulla ripartizione dei mezzi per il 
finanziamento regolare dei partiti politici e dei membri indipendenti dell'organo 
rappresentativo dal bilancio della Regione Istriana per l'anno 2012, 

21.  
a. Proposta del Provvedimento di destituzione del membro del Consiglio 

d'amministrazione dell'Ospedale generale di Pola 
b. Proposta del Provvedimento di nomina del membro del Consiglio 

d'amministrazione dell'Ospedale generale di Pola 
     22. 

a. Proposta del Provvedimento di nomina del presidente e dei membri del 
Consiglio d'amministrazione dell'Autorità portuale di Rovigno, 

b. Proposta del Provvedimento di nomina del presidente e dei membri del 
Consiglio d'amministrazione dell'Autorità portuale di Umago - Cittanova. 

  
AD – 1 VERIFIKACIJA SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 34. 

                        SJEDNICE  ŽUPANIJSKE SKUPŠTINE ISTARSKE ŽUPANIJE  
 
 Skupština je bez primjedbi sa 33  glasova  «ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez 
«SUZDRŽANIH»  glasova, usvojila  
 
    SKRAĆENI  ZAPISNIK   
 

sa  34. sjednice  Županijske skupštine   Istarske županije 
 
 AD – 2  PITANJA VIJEĆNIKA, PRIJEDLOZI I INFORMACIJE 
  
 Redoslijed postavljanja  vijećničkih pitanja : 

1. Klub vijećnika HDZ-HSS 
2. Klub  vijećnika IDS-HNS 
3. Klub  Nezavisnih vijećnika NKPC 
4. Klub  vijećnika IDS-HNS 
5. Vijećnici ranijeg Kluba vijećnika HSU-  HSLS 
6. SDP- ZELENI  

 
Za postavljanje vijećničkih pitanja javili su se : Marino Roce, Ivica Mikulčić, Evelina 

Biasiol – Brkljačić, Alen Rosanda, Vlado Ivetić, Josip  Anton Rupnik, Silvio Brunelli, Marin 
Grgeta.  

Sa postavljanjem  vijećničkih pitanja započelo se u 17,22 minute.  
 
MARINO ROCE : 
 

Gospodine predsjedniče, kolegice i kolege. 
 Ja bih postavio slijedeće putanje . 
 Mi smo na predzadnjoj sjednice  Skupštine Istarske  županije usvojili  Izvještaj o radu 
Opće bolnice  Pule. U međuvremenu se u medijima pojavila konstatacija  da su problemi u 
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Općoj bolnici u Puli, zapravo da bi Opću bolnicu  Pula  u ovakvoj   mogla država preuzeti  u 
vlasništvo. Prisutan je gospodin Valerio Drandić, predsjednik  Upravnog vijeća Opće bolnice  
Pula, pa  da nam objasni  koja je situacija i da li smo dobro prihvatili Izvješće o radu Opće 
bolnice  Pula, naročito povodom članka koji je objavljen u medijima po tom pitanju.  

I druga situacija. Volio bih  da se ova  Skupština  ili barem  da se meni pismeno, a 
može i svima, dostavi odgovor. Ja sam dobio jedno pismo iz Istarskog  vodovoda, ne bih 
ga iznosio, jer je anonimno, ali da se barem  izjasni, jedno pismo iz Istarskog  vodovoda  
Buzet, upućeno i na  Župana i na Skupštinu, dostavljeno je i meni, u kojem se  kritizira rad 
Uprave Vodovoda, pa  da li se može izvijestiti po tom pismu  činjenicu  što stoji, što ne  stoji. 
 Hvala.     
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  
 Riječ ima  gospodin Valerio Drandić, načelnik uprave, predsjednik Upravnog vijeća 
Opće bolnice  Pula. 
 
VALERIO DRANDIĆ 

Dobar dan svima, buon  giorno a tutti. 
 Ja  ću  odgovoriti točno ono što sam  i putem medija  rekao. 
 Naime, ne postoji  nikakva  službena informacija u vidu bilo kakvog dopisa ili 

dokumenta, koja bi potvrdila da je ono što su mediji prenijeli tako.  Istina, postoji jedan trag o 
tome, koji je resorni ministar iznio  na jednom skupu u Grožnjanu i  u jednoj diskusiji 
spominjao i takve mogućnosti. Ja moram  napomenuti da to nije bilo usmjereno  prema  
Pulskoj bolnici, nego prema  županijskim  bolnicama. Dakle,  zbog  toga je i reakcija sa 
suprotne  strane bila onakva kakva je  bila. Naime,  ako ste i pročitali, mogli ste i vidjeti da  
županije su doslovno fiktivni upravljači  bolnica, županije nemaju nikakvih  mogućnosti 
utjecati  ni normativno ni zakonodavno ni  financijski na funkcioniranje bolnica. Mi imamo 
dva, tri  člana u Upravnom vijeću i to je sva naša moć nad bolnicama koju, usput rečeno, 
imaju daleko  veći proračun od  Županijskog proračuna, pa je i  vrlo upitno što mi to možemo 
uopće na koji način intervenirati.  

 Mislim da je to jedan od  načina da se zapravo pomalo  prebaci odgovornost za velike 
gubitke, koji se često susreću kod  županijskih bolnica, sa državne razine na lokalnu  razinu, 
pa je  valjda zato što županije loše upravljaju  županijskim bolnicama tome tako. A odgovor 
je zapravo bio  dajte nam onda te bolnice. Rekli smo da smo mi  izrazito raspoloženi da  se 
pitanje  županijskih bolnica decentralizira, da te bolnice nama  u stvarnosti dođu u ruke, da 
za njih dobijemo  sredstva, odnosno da nam se ostave naša zdravstvena sredstva i da nam 
se dadu sve naše zdravstvene ustanove. 

 Mislim da to  čak nije ni  radikalno, jer  tako  funkcionira  većina  zdravstva u 
susjednim državama. U Italiji su sve bolnice regionalne i svi  badžeti su  regionalni i zato 
proračuni   talijanskih regija imaju  80 % novaca izdvojeno za  zdravstvo. I takva  će situacija 
biti  i kod nas  ako se tako netko sjeti jednog  dana učiniti. 

 Bojim se da sve županije nisu spremne  ponuditi se  da upravljaju svojim  
zdravstvenim  sustavom i  da je zato teško donijeti odluku o  decentralizaciji. Mi  se takve 
odluke  ne plašimo i ako ona bude  mi  ćemo je objeručke prihvatiti. Međutim, isto tako ćemo 
prihvatiti i svako drugo rješenje koje ponudi  bolju situaciju od postojeće. Vjerujem da kada bi 
ta bolnica išla u okrilje Ministarstva ili na državnu razinu da bismo je financirali onako kako 
spada, a ne onako kako nekakav HZZO po nekim ključevima odredi i omogući poslovanje  
bolnici  22 ili  23 dana u mjesecu, a ne 30 ili  31 dan u mjesecu, koliko bolnica stvarno radi. I 
vjerujem da tada ne bi bilo 45 milijuna  kuna  faktura iznad limita, odnosno iznad odobrenih 
badžeta, nego bi to bilo  dovedeno u  nekakvu normalnu i u nekakve  stvarne odnose. 

 U svakom slučaju, mi sa Ministarstvo zdravstva dobro surađujemo. Imamo dobre 
odnose i do sada smo se sporazumijevali na  svim pitanjima i vjerujem da se ni to  neće 
desiti preko noći ili ne znajući ili bez  rasprave i bez dogovaranja. Vjerujem da, ako dođe do 
takvih i sličnih promjena, da ćemo biti učesnici takvih dogovora.  
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Hvala lijepa.  
 

DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Kolega Roce, imate pravo na riječ.  
 Nemate potrebe. 
 Hvala. 
 Riječ ima   zamjenik  Župana, gospodin  Vedran Grubišić.  
 

VEDRAN GRUBIŠIĆ :  
 
 Kolegice i kolege vijećnici. 
 Drago mi je da je gospodin Marino Roce postavio ovo pitanje i drago mi je  da ga je 

postavio na način na koji ga je postavio, jer  to dokazuje jednu demokratsku kulturu na ovom  
mjestu na ovakvom skupu.  

Pismo koje je poslano upereno je protiv nove Uprave Istarskog vodovoda i  rezultante 
su nekakvih  nesređenih  međuljudskih odnosa o kojima moramo  reći da ti međuljudski 
odnosi zbog čije nesređenosti nisu od  jučer, nego su očito bili i ranije, jer znano  da je 
direktorica imenovana pred par mjeseci. 

 Isto tako naglašavam  da po navedenom upitu  i po navedenoj situaciji koja  se desila, 
pošto je bio pismeni upit, mi smo  pismeno odmah zatražili očitovanje i od  Vodovoda, kao i 
od Uprave, tako i od  Nadzornog odbora, te će vam biti dostavljeni navedeni odgovori.   

  
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Riječ ima u ime Kluba vijećnika  IDS-HNS, vijećnik  Marin Grgeta.  
 
MARIN GRGETA : 
 

Poštovani gospodine predsjedniče, gospođo zamjenica i zamjeniče Župana, kolegice 
i kolege vijećnici i svi ostali prisutni, dobar dan svima, buona  sera a tutti.  

Ja sam zapravo htio postaviti upravo prvo pitanje koje je postavio kolega vijećnik 
Marino Roce,  jer smatram da, bez obzira što se ne radi o službenoj inicijativi, već o jednoj  
izjavi olako danoj od  strane ministra zdravstva, da je to na neki  način  simptomatično. To je 
moje osobno mišljenje i pokazuje  da 21 našeg Plana  21 Vlade u kojoj sudjeluje i moja  
stranka, još uvijek nije baš  saživjela  i  da je  možda sreća da je taj Plan samo 21, da nije još 
koja brojka više, jer  onda vjerojatno ne bi bila  ni na 21 mjestu, nego  na zadnjem mjestu koji 
bi taj Plan pokazivao.   

Nedavno, mislim pred dvije sjednice, smo imali prilike vidjeti i  dobiti  dosta  detaljan 
Izvještaj o poslovanju   Opće bolnice  Pula i naročito smo mogli  dobiti informaciju o 
usporedbi  koliko ta bolnica dobiva u uvjetima koje dobiva u odnosu na neke duge  
županijske bolnice u Republici Hrvatskoj i kako bi zapravo  poslovanje te bolnice u biti bilo 
pozitivno kada bi ona dobovala u postotku koliko dobivaju neke  druge bolnice i kada bi se 
uzele u obzir objektivne okolnosti, kao što je funkcioniranje bolnice na dvije lokacije. 

 Ja mislim da takve izjave, takve inicijative, bez  obzira što možda nisu još u nekim 
formalno – pravnim kanalima, i iako  možda se ništa konkretno još  radi na tome, nego  je to 
politička nekakva igra i eskapada, kako je  naveo i načelnik, gospodin  Valerio Drandić  
ranije, mislim da trebamo uvijek i svaki put sa ovog mjesta, sa ove govornice, iz ovog  
visokog  tijela, najvišeg tijela  naše  županije, ukazivati na te  stvari,  jer  decentralizacija 
očigledno se neće dogoditi lako i   samo od  sebe. Smatram da je naša  dužnost da svaki put  
reagiramo,  bez obzira  iz koje smo  stranke , da li smo  trenutno  na nivou  Republike 
Hrvatske na vlasti, u opoziciji, mislim da bi nam cilj  trebao biti zajednički. I evo jedna od 
politika,. koja u onom razvijenijem svijetu kojem  težimo, zaista najbolje funkcionira na 
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decentraliziranoj  razini je upravo zdravstvena politika. Gospodin Valerio  Drandić je to u 
svojem odgovoru  i spomenuo i hajmo krenuti već jednom nešto konkretno  raditi u tom 
smislu u ovoj državi, jer  vrijeme prolazi i  stvarno mislim da ne samo mi, nego i svi  građani, 
a naročito  građani Istre, kao regije, regija koja puno u ovoj državi  daje, naročito u 
financijskom i materijalnom  smislu, a jako malo joj  se vraća, građani Istre to očekuju od  
državne vlasti, a mislim da očekuju i od nas kao  njihovih  legalnih  predstavnika  u  najvišem 
županijskom tijelu. 

Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Nema pitanja, nego je bila informacija, komentar. Mislim da možemo ostati na tome. 
 U ime Kluba nezavisnih vijećnika  NLPC, riječ ima  vijećnik Alen Rosanda. 
 
ALEN ROSANDA : 
 
 Poštovani predsjedniče  Skupštine, zamjenici Župana, kolegice i kolege vijećnici. 
 Imam  2 pitanja, koja upućujem zamjeniku Župana. 
 Prvo pitanje se tiče informacija pokazatelja ili indicija u dosadašnjoj turističkoj sezoni, 
o njenoj kvaliteti, u kakvom je odnosu, na primjer ostale turističke županije. S jedne strane 
imamo podatke o  zadovoljavajućem broju dolazaka turista, s druge  strane se čuju i 
određene  žalopojke ugostitelja i trgovaca da je njihov prihod znatno manji, iako je očito još 
dosta  rano za  nekakve rezultate, ali zanima  nas : da li imate kakvih saznanja o  kvaliteti 
ove turističke sezone. 

Drugo pitanje odnosni se na opskrbu pitkom  vodom, doduše,  dopunom  dnevnog 
reda .nešto  će se  o tome i govoriti, pa  će vjerojatno dio odgovora na ovo pitanje bi bio 
naknadno iznesen, ali ipak  ću ga izreći. Pitanje se jednostavno odnosi na kvalitetu i 
kvantitetu vode, raspoloživih izvora,  i  naročito ovog  dijela  koji je osiguran s novih  dodatnih 
crpilišta. 

Zahvaljuje, 
 

DINO KOZLEVAC : 
 
Hvala lijepa.  
Riječ ima zamjenik  Župana, gospodin Vedran Grubišić, koji  će odgovoriti na 

postavljena  pitanja.   
 
VEDRAN GRUBIŠIĆ : 
 
 Zahvaljujem vijećniku Alenu Rosanda na postavljena dva  pitanja. Jedno i drugo 
pitanja su povezana i vidi se  da su smišljeno postavljena kao  takva.  
 Da  krenemo od samog problema koji je u ovom  trenutku na našem području 
krucijalni, ali moram treći da je dobrim dijelom na cijelom Mediteranu problem pitke vode, 
problem kvalitete pitke vode danas izrazito otvoren, morat  će se o  mnogim  stvarima  
razgovarati  strateški, i ako se počelo na ovaj način, nov način, smisleno razgovarati kada  
smo  već  radili prve planove gospodarenja vodama pred  20  godina, tako i danas, i ovi naši 
planovi danas imaju   veliki plus. 
 Kada govorimo o tome moramo  reći  da je i na ovom  našem području došlo do jedne 
zajedničke akcije  između Vlade Republike Hrvatske  i između Hrvatskih voda i između 
županije i jedinica lokalne uprave i samouprave, gdje   smo neke  lokacije, neka izvorišta, 
koja ili nisu bila u funkciji  ili su na novo  kaptirana za svrhu vodoopskrbe, uloženo  
15.000,000,00 kuna, 2 milijuna  €, a to su  lokacije  Bubić jama u Labinu, gdje  je  na 
području koje danas koristio samo Plomin za  svoje  potrebe, odnosno  TE. Plomin. Nakon 
toga se i  ta lokacija  počinje koristiti za vodoopskrbu. Danas imamo još uštimavanje par 
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mjernih instrumenata da se automatski, kada se vodosprema  napuni, pumpe prestanu  
raditi. Vjerujem da je taj  rad  već u toku i da danas imamo i  tamo automatiku postavljenu. 
 Dva izvora, Canpanož i  Tivoli na području Pule, svečano  smo pustili u pogon  pred 
par tjedana. Imamo nekakvih  70-desetak litara vode u sekundi  u ovom  trenutku . Danas  
smo počeli malo jače koristiti tu vodu, jer izvor  Rakonek pokušavamo rehabilitirati, odnosno 
ga dignuti na kvotu  250.  
 Moram reći da smo i vodoopskrbu sjeverne Istre na dva izvorišta,  Gabrijeli i  Bužini, 
pojačali s  nekih  šezdesetak litara vode u sekundi, danas  točno  46 litara vode u sekundi. 
Mislim da ćemo s time uspjeti zadovoljiti s ovom kvalitetom vode do negdje  šestog  
kolovoza. 
 Kada govorimo o  tome, moramo otvoreno  reći  da  6. kolovoz je  povezan i  sa 
razinom kvote  35,5, odnosno kada još možemo  izvući  1.200.000 m3 vode iz  Butonige, jer 
u ovom  trenutku  nam je to dopuštena granica koju nam  dopuštaju  stručnjaci iz PMF-a. 
 Zašto to kažem ? 
 Jer, kada bismo ispumpali vodu do  kvote 33,5  ne bi  došlo do eutrofikacije, ne bi 
došlo do pomora  riba, ne  bi došlo do nekakve neželjene  situacije. 
 Zašto  dublje  nismo  radili ? 

Kada se voda  spusti na tu kvotu, odnosno na kvotu  34, danas je na kvoti  34,39, 
računamo  da bismo  u tom  trenutku  napravili nanovo analizu i vidjeli koliko  se još možemo  
spuštati, jer na tim  granicama još nismo bili. Kada bi se  tehnički  ispumpala  cijela brana 
Butoniga, tamo ima još nekih sedam, osam milijuna kubika vode, ne zna  se točno, ovisno 
koliko je voda zamuljena, ali  u ovom trenutku je procjena da ima  nekih   sedam, osam 
milijuna kubika  vode i da  ne bi  trebalo doći do  nekih problema.  
 Naglašavam, pojačanim pumpanjem, pojačanom eksploatacijom, ići  ćemo još do 
kraja ovog mjeseca, jer  očekujemo  da  vršna  potrošnja  vode za turizam,  za ovo naše 
područje je  u sedmom mjesecu, a ne u osmom mjesecu, jer neke kulture  su sada u  cvatu, 
odnosno koje u ovom  trenutku   trebaju veće količine vode, a to su, recimo, paradajz. U 
osmom mjesecu  neće biti  takvih potreba.               
 Još naglašavam da  ćemo do tada i neke  druge  spojne cjevovode moći povezati i 
onda očekujem da će tada kvaliteta vode ipak  biti, da ćemo uspjeti izdržati, pregrmjeti ovu 
turističku  sezonu kao  takvu.  
 Isto tako očekujemo dolazak većeg broja  turista. Ovih  dana smo  bili s ministrom  
turizma, turističkim operatorima, sa mnogim ljudima koji kažu da su apsolutno zadovoljne 
brojke. Još  nekakvih relevantnih čimbenika, osim onih koje smo malo  prije spomenuli, 
nemamo,  ali očekujemo  da će ova  turistička  sezona biti bolja od lanjske, a  vjerujem da 
smo i  s ovim dodatnim  naporima vezanim i uz vodu, vezano uz  kvalitetu  života, ne samo 
turista, nego i  nas domaćih , da smo uspjeli dobiti  na samoj  turističkoj usluzi. 
 Hvala.   
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  
 Kolega Rosanda  imate pravo na riječ.  
 /A. Rosanda. Hvala. Zadovoljan sam odgovorom). 
 Hvala lijepa.  
 U ime Kluba vijećnika IDS-HNS  riječ ima Silvio Brunelli, vicepresidente 
dell'.Assemblea della  Regione Istriana.    
 
SILVIO BRUNELLI : 
 
 Spettabile  Presidente  dell'Assemblea della Regione Istriana,   spettabili  
vicepresidenti  
 La Regione Istriana  e' sicuramente la  Regione piu' sviluppata del Nostro Paese, 
come lo  affermo' giorno  fa'  il nostro  Presidente Ivo Josipović.  
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 Noi  che  viviamo e operiamo  nella Nostra Regione per il  bene della  Nostra 
Regione, dobbiamo pero' obiettivamente  riconoscere che non tutto  lucica, - sve ne  sjaji - e 
questo  e' il   fatto  che voglio presentare questa sera, il  fatto  e'  che  in tutta la  Nostra 
Regione  non  disponiamo  neanche di una  piscina, no olimpica, ma nemeno  quella 25/33, 
che sono le  piscine adate per le attivita  sportive.  
.           Zato je vaterpolo klub «Delfin» iz  Rovinja  pokrenuo  već  2010. godine inicijativu da 
se krene u projekt  natkrivanja  postojećeg ljetnog  bazena i to u suradnji sa 
Gradonačelnikom i predstavnika  Saveza  sportova Grada Rovinja. 
 Do  sada našom  zajedničkom akcijom smo osigurali  1.030.000,00 kuna putem 
donacija. Međutim, za  realizaciju cijele investicije  nedostaje 500.000,00 kuna, kao i za 
pokrivanje  troškova održavanja potrebna su dodatna 600.000,00 kuna.  
 Kako  smo  naveli  već u jednom dopisu  županiji u financiranju projekta  trebali bi 
učestvovati i  klubovi iz Pule, Vrsara i Poreča,  koji bi postali i korisnici bazena u zimskim 
mjesecima.  
 Želim napomenuti  da je u postupku osnivanja Vaterpolo  saveza  Istarske  županije 
kako bismo se  bolje organizirali.  
 Moje pitanje glasi :  Može li  županija  da se  zauzme i pomogne u realizaciji projekta  
natkrivanja ljetnog bazena «Delfin» u Rovinju i to za dobrobit  sportaša, učenika, studenata, 
rekreativaca i građana Rovinja, Pule, Vrsara i Poreča.  
 Uz moje pitanje priložit ću  Status i kronologiju događaja, tako  da se možete uvjeriti u 
sve što smo radili od  2010. godine do danas, pa bismo molili  da se na to pitanje  dade 
pismeni odgovor. 
 / PRILOG : 
 Status i kronologija  događanja  vezano uz projekt  natkrivanja  bazena «Delfin» u 
Rovinj, 
 Tijekom  2010. godine, uz podršku  Grada Rovinja, pokrenuta je inicijativa  da se 
krene u projekt  natkrivanja  plivališta «Delfin» te uvođenja  grijanja  na isto kao  privremenog  
rješenja  do izgradnje novog  zimskog  bazena. 
  Naime, uvidjevši  da izgradnju  novog zimskog  bazena  nije moguće realizirati  u 
kratkom  vremenskom razdoblju  te  s obzirom na činjenicu  da Grad Rovinj nije  u 
mogućnosti izdvojiti  sredstva za  projekt  natkrivanja  ljetnog  bazena, uz vlastite  snage  u 
klubovima, aktivirani su i prijatelji  Vaterpolo i Plivačkog kluba  te se pokrenuo projekt , i to od  
sakupljanja  informacija , konkretnih  ponuda  pa sve do  osiguranja  novčanih  sredstava 
potrebnih za  realizaciju projekta. 
 Cijeli projekt  temelji se  na natkrivanju plivališta «Delfin» montažno – demontažnim  
balonom  koji bi se postavljao  u zimskom  razdoblju  i skidao  tijekom ljetnih  mjeseci te  
izradi  strojarnica  sa svim  potrebnim  elementima  radi zagrijavanja  ode u  bazenu.  

- 19. srpnja  2011. godine  potpisana je promemorija  sa sastanka  Gradonačelnika, 
predstavnika klubova  te  predstavnik  Saveza  sportova Grada Rovinja  na kojem 
su  sve potpisnice  dale punu  podršku projektu i na kojem je postignut dogovor  
da sve strane zajednički  kreću u  realizaciju projekata. 

- 3. rujn a 2011. godine potpisan je ugovor o  donaciji  između  Adris  Grupe  d.d. i 
VK Delfin  Rovinj kojim   Adris Grupa d.d. donira 1.000.000,00  kuna za  
natkrivanje bazena Delfin . 

- U mjesecu  studenome 2011. godine poslan je dopis  Istarskoj  županiji sa 
zamolbom  sufinanciranja  troškova  održavanja  bazena  nakon špto se realizira  
projekt u  što bi se  uz Županiju  uključili i  gradovi  Pula i Poreč. Isto  tako 
obavljeno je i nekoliko  razgovora  s gospodinom Valerijom  Drandićem. 

- Početkom  2012. godine  dobivene su još  dvije donacije  od po  30.000,00 kuna 
(Agrokor d.d. i Zagrebačka  banka  d.d.)   te se intenzivno  radi  na prikupljanju  
dodatnih  sredstava kako kroz donacije  tako i kroz  različite aktivnosti ( koncerti i 
sl.). 

- U međuvremenu  su  odrađene sve  procjene, idejni projekti s troškovnicima  za  
čitav objekt   kao i godišnja  procjena  troškova održavanja  . Isto tako vezano  uz  
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rekonstrukciju  strojarnice  (grijanje vode) dovršena je  dokumentacija  potrebna  
za  pokretanje  javnog natječaja  za  radove  i nabavu opreme. 

- Krajem  2011. godine  održano je niz  sastanaka  s Gradonačelnikom Grada 
Rovinja i  njegovim timom na temu  projekta  natkrivanja  bazena  Delfina  na  
kojima je, uz  dogovore oko rješavanja  prostorno planske  i ostale  potrebne 
dokumentacije , donesena  odluka  da se  krene u  realizaciju  prve faze  projekta 
koja se odnosi na  rekonstrukciju  strojarnice  (grijanje vode) uz predviđeni  rok 
završetka  u rujnu  2012. godine . Isto  tako, dogovoreno je da se nastavi s 
aktivnostima  vezano uz  drugu  fazu  ( natkrivanje  bazena) koje  se odnosi na 
rješavanje potrebne dokumentacije.  

- Trenutno nedostaje  300 – 500.00,00 kuna za  realizaciju  investicije  natkrivanje  
bazena .Vezano uz godišnje održavanje , uz  sredstva koja osigurava Grad 
Rovinj, potrebno je  dodatnih  600.000,00 kuna  godišnje za održavanje. . Kako je 
u dopisu  Županiji  navedeno, ostali gradovi bi  za sredstva  koja bi  osiguravali  
dobili  na korištenje termine u  natkrivenom bazenu.  

- Vaterpolo  klub Delfin  iz Rovinja prenuo je  inicijativu , te je u postupku osnivanje  
Vaterpolo  saveza  Istarske  županije   u koje bi, osim  VK Delfin, bili i klubovi  iz  
Pule, Vrsara i Poreča,. 

 -    ZA V.K «Delfin» Silvio Brunelli/.  
 Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC: 
 
 Hvala, grazie. 
 Odgovoriti  ćete usmeno, ali kolega vijećnik Silvio Brunelli je zatražio i pismeni 
odgovor. 
 
VEDRAN GRUBIŠIĆ : 
 

Nadležne službe  su  čule postavljeno pitanje. 
Pripremit  ćemo  ovaj odgovor i pismeno.  

 Moramo reći  da u ovom  trenutku imamo već jedno četverogodišnju suradnju  sa 
gospodinom Tomislavom  Karlom i Plivačkim  savezom, gdje pokušavamo iznaći načina da  
za ovo naše područje  riješimo   problem vezano  uz  zatvoreni bazen, vezano za  sustavno 
rješavanje problematike plivanja i  vaterpola  na ovom našem području,  i da  shvatimo da  to 
je, kao i ono malo prije  što smo spominjali bolnicu, kao i sve  druge usluge , da je jedna 
dodatna vrijednost  ovoj našem području. Mislimo  da, ako mi  želimo biti najnaprednija 
regija, kao  što ste malo prije  rekli, morat ćemo puno poraditi po tome.  

Pripremaju se materijali  za nekoliko lokacija u Puli. Isto tako već je gospodin Valerio 
Drandić odradio  sastanak sa  Gradonačelnicima  Rovinja i Poreča,  kako bi se taj dio 
sufinanciranja, odnosno  tog  vatrogasnog  rješenja  vezano  uz balon,  vezano uz skeniranja 
balona, nisu sportovi samo plivanje, nego  tu je vaterpolo,  triaton,  razno razni klubovi,  koji 
bi koristili  to područje. Mislim da moramo svi skupa zajedno  reći da je to  strategija, da je to  
strateški program za  područje Istarske  županije. 

 Pitanje je dobro i na mjestu. S ovog mjesta apeliram i na  vas, kao vijećnika,  da nam 
pomognete oko realizacije samog  projekta. Nas u  županiji je malo i moramo  se usredotočiti  
na određene projekte, a treba dnevno kucati na određena  vrata da bismo im  dosadili i rekli : 
evo vam šoldi i projekte morate napraviti. 
 Hvala  na pitanje.    
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa. 
 Riječ ima  vijećnik  Ivica  Mikulčić iz  ranijeg Kluba vijećnika  HSU – HSLS. 
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IVICA MIKULČIĆ : 
 
 Poštovani predsjedniče, zamjenice  Župana, zamjeniče Župana, kolegice i kolege, 
dame i gospodo, dragi novinari, buona  sera a tutti. 
 Meni je  žao što nema  Župana, jer je  baš  primjereno pitanje  za  Župana, ali 
vjerujem da će  kolege iz  županije i  županijskog  rukovodstva mi moći odgovoriti  na  moje 
pitanje. 

 Mi smo svi u  srcu  sezone, prošlo je  6 mjeseci, mene osobno, a  i  građane, 
pretpostavljam, interesira koliko ste vi kao  rukovodstvo  županije zadovoljni  sa sigurnosnim 
stanjem u  Istri kroz ovih  6 mjeseci i u ovom  budućem periodu, kako je organizirano  stanje 
sigurnosti. Ja  vjerujem da je možda pitanje preširoko,  ja   bih volio da to bude pitanje  na 
sve stanje, od  požara, kriminaliteta, sigurnosti itd. 

 Ako je problem  u  davanju usmenog odgovora, onda bih molio nekakav pismeni ili 
nekakav drugi odgovor. No, vjerujem da možete i osobno iskazati svoje zadovoljstvo ili 
nezadovoljstvo s dosadašnjim stanjem sigurnosti u Istarskoj  županiji i s onim što je učinjeno 
za  ovaj  dio turističke sezone , van  planova koji su bili od prošle godine. 

Hvala. 
          

 DINO KOZLEVAC :  
 
 Hvala lijepa. 
 Izvolite zamjeniče Župana, imate riječ.  
 
VEDRAN GRUBIŠIĆ : 
 
 Pitanje je na mjestu, jer mislimo  da danas  javno moramo progovoriti o sigurnosti na 
našem području, ne samo  na području koje  ste malo prije spomenuli vatrogastvo, ono  
drugo što ste spomenuli vezano uz sigurnost ljudi  i dobara, nego moramo shvatiti  da je to 
jedan siguran  boravak u Istri, jedna šetnja, gdje  možete šetati sa  ženom, djecom, gdje 
možete se slobodno se igrati  u  nekakvim  parkovima, bez da se  nabodete na nekakve igle 
ili na nekakvu drugu  situaciju, mora postati isto tako naš izvozni  proizvod i isto  tako 
moramo  biti svjesni toga da mnogi  gradovi  Evrope zbog prilike posla, zbog  svega toga, 
uspijevam dugo putovati i na mnogim mjestima nam kažu, ne odi u onu ulicu, nemoj otići u 
onu ulicu, jer nije sigurno zbog  određenih okolnosti. Danas moramo  reći da smo u 
mnogočemu zadovoljni, zadovoljni smo  kada govorimo  o sigurnosti na Ipsilonu, jer se  
smanjio broj  nesreća. Nismo  zadovoljni kada govorimo prometnoj sigurnosti na  županijskim 
cestama, jer  tu je broj  prometnih  nezgoda za nas, po našim ocjenama, prevelik. Zato  
svakodnevno  vršimo određeni  broj projekata, priprema, kako bismo kvalitetu i vožnju  tim 
cestama poboljšali. Moramo naglasiti da nismo  zadovoljni i kada govorimo  o sigurnosti na 
lokalnim  cestama kojima upravljaju gradovi. Isto tako za to ćemo morati naći načina, ali kada 
bi se sva  trošarina, koja  se  barem na našem području od  goriva plaća, kada bi se uložila  
na naše područje, onda bi bilo dobro i mi  bismo mogli biti zadovoljni, jer Proračun od  1,4 
milijarda kuna  Hrvatskih  cesta koji u ovom  trenutku ima, moramo  biti  svjesni  da je 
nedostatan  za cijelu  Republiku  Hrvatsku, odnosno  za nove investicije.     
 Kada govorimo o stanju sigurnosti, kada govorimo o načinu za  kako  se priprema  
turistička sezona vezano i uz  nekakve druge, vezano  uz prezentaciju  građanima, mislimo 
da mi nismo  zadovoljni kako mi sami  to prezentiramo prema vani. Nismo zadovoljni, jer 
nema  betlijana, nema nekih  stvari koje mi po  turističkim  sajmovima možemo  raditi, a 
danas je sve to  trebalo već  biti pripremljeno za  drugu  turističku sezonu i u tom  dijelu  
trebamo poraditi. Mislim  da vaše pitanje, ne samo da je u ovom  trenutku krenulo, ponavljam 
ono što sam malo prije rekao. Svi se mi moramo uključiti, svi mi  moramo znati da  sigurnost 
nas samih ovisi o nama  samima, odnosno da mi moramo neke stvari ne zabijati glasu u 
pijesak, nego  sudjelovati i sa  drugim  službama.  
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 Ovim putem mislim da bi bilo dobro  da uz  Izvještaji  koji nama dolazi  na kolegiji  
Župana praktički mjesečno,  da  damo i  županijskim  vijećnicima, tako  da i vi imate u  vidu 
iste. Službe su ovdje  čule pitanje, pa bih zamolio da pripreme  i pismeni odgovor.      
 
DINO KOZLEVAC :  
 
 Hvala lijepa.  
 Gospodine  Mikulčiću imate li potrebe  da uzmete riječ ? 
 (I .Mikulčić : Hvala lijepa. Zadovoljan sam odgovorim/. 
 Sada je  na redu Klub vijećnika  SDP-ZELENI. 
 Riječ ima  vijećnik  Josip  Anton Rupnik.  
 
JOSIP ANTON RUPNIK : 
 
 Poštovani  gospodine predsjedniče, gospođa zamjenica  Župana i zamjenik  Župana  
sa suradnicima, kolegice i kolege i ostali gosti koji ste danas ovdje nazočni. 
 Ja imam  dva pitanja.  
 1. pitanje.  
 24. studenoga  2003. godine  Skupština Istarske županije donijela je  zaključak o  
zabrani  upotrebe genetski modificiranog  sjemena  i proizvodnji  genetski  modificirane  
hrane  na području Istarske  županije . Na toj istoj  sjednici donesen je zaključak, da u roku 
od  30  dana Poglavarstvo Istarske  županije predloži osnivanje  Vijeća za  sprečavanje  
upotrebe  GMO sjemena  na poljoprivrednom zemljištu u Istarskoj županiji. Zakon o genetski  
modificiranim  organizmima je  donesen 27.  svibnja  2005. godine, a Vlada ove  godine  
29.03.2012. godine  donosi Uredbu , kojom  se omogućava dobava  kukuruza  i to pogotovo 
u prehrani  stoke, kao  i u dobavi pamuka  na osnovo genetski  modificirane  proizvodnje za  
određene dobavljače . Iz  Uredbe je  vidljivo, da se čak  ne mora  označavati  porijeklo  što je 
direktno  u suprotnosti sa Zakonom  o potrošačima , pa bih volio dobiti informaciju  što  će se 
poduzeti u Istarskoj  županija, da sukladno  svom zaključku  od  2003. godine, zaštiti 
građane u  Istri od  GMO hrane.  
  
 2. pitanje. 
 Nalazimo  se pred veoma, danas je bilo malo govora o vodi,   složenom  situacijom 
vezanu za  snabdijevanje  s pitkom vodom, kao i vodom za  navodnjavanje. Klimatski uvjeti 
su takvi kakvi  jesu  i ovog puta nećemo o njima  raspravljati, ali  na takve uvjete  djeluje  i 
čovjek i  tražimo kako  spriječiti uništavanje  vodozaštitnih  područja u našoj  županiji, kako 
bismo spasili  izvorišta vode, kako za ljudsku prehranu,  a isto tako za  životinjsku  i biljnu 
prehranu.  Zašto  se dozvoljava u Istri , da se uništavaju  vodozaštitna područja,  a naša  
županijska  tijela  i sama  Skupština na to ne  reagira, dapače donosimo  odluke koje su u 
suprotnosti  našim donesenim  aktima  s ciljem da se   nekim tvrtkama omogućava, da to 
čine,  kako bi na  našem  najvažnijem  resursu  zarađivali  i ostvarivali  ekstra profite. 
 Kada to govorim  želimo  podsjetiti  kolegice i kolege vijećnike,  da smo u  prošlom 
sazivu često  raspravljali o kamenolomima u  našoj  županiji i  tražili o njima  raspravu. 
Očevidci smo grubih  manipulacija  uz blagoslov  županije, kao što su slučajevi koji su se 
dešavali  u Općini  Gračišće. Predlažemo, tražimo  i  postavljamo pitanje: kada će doći na 
dnevni  red da raspravljamo o kamenolomu, a naročito kada se radi o raspravi u Općini  
Gračišće,  jer tamo  smo mi to predugo  radili i snimali i tamo su  se dešavale  stvari koje nisu 
dopuštene nikakvim zakonskim propisima. 
 Hvala.  
   
DINO KOZLEVAC : 
 

Hvala lijepa.  
Izvolite gospodine zamjeniče Župana, imate riječ.  
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VEDRAN GRUBIŠIĆ : 
 
Hvala  na pitanju. 
Gospodin Josip  Anton  Rupnik je  sada  jednom  dijalektičkom  figurom postavio dva 

pitanja,  pa da  krenemo od prvog pitanja vezano uz  GMO  prehranu, vezano  uz  GMO 
priču. 

 Kada govorimo o tome moramo reći  da Istarska  županija i  sve udruge koje se bave 
proizvodnjom  hrane,  kao i stočari na području  Istarske  županije, redovito  sudjeluju u radu  
različitih povjerenstava od  strane  Ministarstva poljoprivrede. Tu je  najmjerodavniji po tom 
pitanju gospodin Milan Antolović, kao resorni pročelnik Upravnog odjela za  poljoprivredu, 
šumarstvo,  ribolov i vodoprivredu  Istarske  županije, zadužen za poljoprivredu i  
vodoprivredu. Moram naglasiti da  i mi kod određenih povjerenstava  nismo zadovoljni 
načinom na koji se ta Uredba tumači. Kada  se kaže  da ako nije do  10  %  genetski  
modificiranih  sastojaka  da se to ne mora upisivati,  a kod nas se kaže da se  ne upisuje to. 
Kao  Istarska  županija smo na stajalištima da pojednostavim, kao i gospodin Josip  Anton 
Rupnik.     

Na ovo drugo pitanje, kada govorimo o kamenolomima  moramo naglasiti da u ovom  
trenutku, pogotovu prateći situaciju koja se dešava  na području Italije i vezano uz potresimo  
graditeljstvo i nekakvoj  potresnoj zoni, kao i neke druge efekte, i na našem  području, očito,  
se dešavaju  određeni poremećaj  koji su  vezani , ne samo uz poremećaje Plusonovih ploča,  
odnosno one pomake koje plivaju na lavi. Isto tako dešavaju se  poremećaji  vezani uz  
eksploataciju plina, nafte, vode u  našem  slučaju, gdje   treba  voditi  računa  da  
geomorfologija plavi, morfologija  nekakvih  situacija  na određenim lokacijama mijenja.  

Moramo naglasiti da ova  županija , ne samo da ima vlast, odnosno da donosi 
nekakve akte na Županijskoj  skupštini,  nego  da ima  jedan svoj upravni dio koji, sukladno 
prostornim planovima, sukladno važećim aktima, sukladno važećim nekakvim obvezama 
koje mi imamo, moramo donositi  razno razne  suglasnosti  na eksploataciju kamenoloma,  
razno razne stvari s kojima mi  više puta ne možemo voditi  računa o tome.  

Kada govorimo o kamenolomima, o studijama  utjecaja na okoliš, o tim  nekim  
stvarima,  moramo  reći  da kada se pripremaju  studije utjecaja na okoliš u pravilu, u  90 %  
slučajeva, takve stvari se dešava i do mikrozoniranja tla, dolazi do mikro ispitivanja lokacija, 
kao i podzemnih voda ili nekakvih drugih sadržaja koji bi mogli biti dolje, da ne bi došlo do  
uništavanja istih.  

Moram priznati da je pitanje bilo kvalitetno.  
 

DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Kolega Rupnik imate pravo na riječ.  
 
JOSIP ANTON RUPNIK : 
 

Ja  se zahvaljujem na odgovoru. 
 Kada se radi  o kamenolomima  radi se o tome da mi prostornim planom donašamo 
neku odluku i to  smo ovdje prihvatili, na terenu  se to mijenja.  Znači, netko si uzima pravo 
da to što mi ovdje donesemo i što u našim dokumentima je  napisano si uzima pravo da 
mijenja. Imali smo  slučajeva da  netko .treću vodozaštitnu zonu pretvara u  četvrtu 
vodozaštitnu zonu na temelju nekog mikrozoniranja, da bismo mi kada dobijemo informacije 
od nadležnih tijela u  Republici Hrvatskoj ustanovili da taj koji je to radio  je prekršio  
zakonske propise, nije  poštivao odluke niti odredbe. Zato  sam predlagao  da moramo 
konačno  raspraviti da li  ćemo konačno kao  Županijska  skupština poštivati naše odluke i 
naše odredbe  i natjerati i druge  da to poštuju ili  ćemo  prema nahođenjima, prema  
pojedincima popuštati i dozvoliti da oni rade što hoće. To govorim zbog toga  što imamo 
more prigovora ljudi, traže pomoć, kao što je  slučaj za  područje od Krase prema  Raši  da 
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ljudi kažu  da li  će se oni sada morati iseliti vani, jer se tamo planira  da će prolaziti dnevno 
370  teških kamiona. To je nezamislivo. To sam htio napomenuti. 

 
DINO KOZLEVAC :  
 
 Hvala lijepa.  
 Imate pravo na odgovor. 
 
VEDRAN GRUBIŠIĆ : 
 

Još jedanput ponavljam. 
Na temelju važećih zakona  i na  temelju prostornog plana Istarske  županije, na 

određene lokacije kada se provede mikrozoniranje  iza  koje  stoji institucija, koja ima  
ovlaštenje i od Ministarstva, tako i od Komore, taj  nalaz  se ne  dovodi u pitanje. Nakon toga  
ti nalazi idu na povjerenstva i od  strane Ministarstva i nakon toga i  na odobrenje kod  
pomoćnika ministra, zamjenika  ministra i do samog  ministra i kasnije postupak ide u toku. 
Dakle, u ovim institucijama  županija  nema način da  provjerava  svaki nalaz ili da sve  duplo 
ide  radi, gdje bismo mi  došli s tim nekim problemima.  Naravno, ako postoji  bila  kakva 
sumnja u nekakvu neispravnost ili u nekakvu zloupotrebu to  treba institucijama i prijaviti.    . 
  
DINO KOZLEVAC :  
 
 Hvala lijepa.  
 Ja bih samo  dodao  da županija niti pogoduje, niti  krši propise i da  županija iz svoje  
nadležnosti donosi  akte kojih  se moraju pridržavati, neovisno o razini  organiziranosti, 
odnosno  razini  nadležnosti, svi oni koji su pozvani na temelju  propisa i zakona djelovati.  A 
mehanizmi kontrole i način i kontrole u našem  društvu, odnosno u sustavu upravljanja su 
definirani, da li oni funkcioniraju i  rade to je  posebna  tema, ali za to  odgovornost nema  
županijska  skupština.  
  Sada je  na redu Klub  vijećnika IDS-HNS. 
 Nemaju više pitanje. 
 U ime Kluba  nezavisnih vijećnika  riječ ima  Vlado   Ivetić. 
 
VLADO IVETIĆ : 
 
 Poštovani predsjedniče Skupštine, zamjeniče Župana, zamjenice  Župana, kolegice i 
kolege vijećnici. 
 Slušajući  večeras ovdje vijećnike i sve koji su izlagali i nakon što sjedim više od  tri 
godine u ovim klupama i nakon što mi je gospodin Josip Anton Rupnik dao papir ako  ga 
želim potpisati, dolazim do mišljenja i  shvaćanja  da neke  stvari apsolutno ne  kapin u ovoj   
Skupštini, a to je  slijedeće. 

 Župan je  negdje na sjednici u  maju mjesecu ovdje javno rekao  dok je on Župan  da 
neće biti  izgradnje  TE Plomin  na ugljen.  Nekako, a koliko ja mogu  shvatiti, vidim da smo 
sve  bliže izgradnji TE Plomin  na ugljen. Mene interesira, za  javnost, za  građane Istre, da 
čujemo iz prve ruke kakva je situacija. Kolega Rupnik je vaš partner u koaliciji, on nam daje 
jedne papire, ovdje  slušamo drugo, sada ovdje  vidim da kolega Rupnik uopće nije izrekao 
ništa  za govornicom, pa me interesira, javnost  bi  trebala znati, da se ne desi kao za  
Rockwool, gospodin Župan apsolutno nije znao da će  Rockwool doći, Rockwool je došao, 
napravio  se i kao što je meni bilo jasno od prvog  trenutka  nikada se neće srušiti, dapače, 
ima uporabnu dozvolu i radi punim  tempom.   Smatram, nakon što se promijenio 
ministar u Vladi, moje je mišljenje  da TE Plomin ide  dalje na  ugljen. Zašto ne možemo 
javno   glasno  reći  ugljen je bolji, štedljiviji i ide  ugljen. Interesira me : da li zamjenik  
Župana ima odgovor na ovo pitanje  da javnost bude s time upoznata. 
 Hvala.  
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DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Ono što ja mogu  reći  je da unutar vladajuće koalicije pokazuje  široku  
demokratičnost, upravo ovakvi stavovi, istupi itd.  Prema tome sve u cilju visokih  
demokratskih  standarda. 
 Izvolite gospodine zamjeniče Župana, imate riječ. 
 
 VEDRAN GRUBIŠIĆ : 
 
 Gospodin predsjednik  Skupštine  je  malo u  šaljivom tonu  rekao  neke  stvari. 
Moram vidjeti  kojim  riječima dok  odgovaran  s ove govornice i dok odgovaram na vaša 
pitanja. Mislim da su nam zajednički interesi, da ova  Županijska  skupština  može biti primjer 
mnogim  drugima  na kvaliteti rada i na kvaliteti istupa.  
 Da se vratim na TE  Plomin. To je ono  naše par excellance pitanje, ne prođe  
sjednica  Skupštine, ne prođe  sjednica  Gradskog  vijeća, ne prođe  razgovor  bilo koji,  da 
se ne govori o  TE Plomin. 
 Govoreći o Plominu odmah  otvaramo temu  Prostornog plana Istarske  županije, a  
Prostorni plan  Istarske županije točno je definirao kakav će biti  energent na lokaciji TE 
Plomin i  da je na lokaciji TE Plomin i naš  član u Komisiji za procjenu utjecaja na  okoliš 
izrazio svoj stav u  tom  smjeru. Mi smatramo da je lokacija  TE Plomin kao takva jedino 
moguća sa plinom. 
 Kada govorimo o nekakvim  drugim  problemima, kada govorimo o situaciji vezano za  
ugljen, vezano uz rekonstrukciju kako se tretira  prema Studiji o utjecaju na okoliš, kako  se 
može ta studija kao takva  tretirati,  onda moramo reći da mi u ovom  trenutku smatramo da 
to  za nas nije moguće. Iz kojeg  razloga ? Jer mi  govorimo da vjerujemo, kao i na vas, da 
postoje određeni pritisci prema lokalnoj zajednici od strane HEP-a, ali kao Istarska  županija  
smatramo  da nama partner  u pregovorima oko izgradnje TE Plomina 3 ili kako  će se  sutra 
nazvati, može biti jedino Vlada Republike  Hrvatske , odnosno ona  sa svojim strateškim  
partnerom, ako oni definiraju  da bude  tako.  
 Kada govorimo o  emisijama CO2, kada govorimo o zdravlju  građana, kada  
govorimo o nekakvim  drugim efektima koje treba uzeti u obzir, vidjeli ste i proteklih dana su 
bili određeni  istupi u novinama, određena stručna mišljenja koja kažu  i određene stvari koje 
su vezane uz ekologiju, vezano uz  smanjenje  emisija kao  takvih u odnosu na Plomin  1  
kao  takav kada bi  se  Plomin  3 sagradio i ovi  svi govore o  5.000 tona  takvih  šljake novih  
na deponiji o kojima  nitko  ne daje  konkretna rješenja na koji način bi se to riješilo, na  koji 
način bi došlo do tog određenog  stava. 
 Dakle, da podvučen  crtu, da zaključim,  Istarska  županija, ova lokacija kao takva, 
mora biti svjesna da u ovom  trenutku postoji  jedino TE Plomin, moguća  rekonstrukcija na 
plin i  gotovo! 
 Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC: 
 
 Kolega Ivetiću imate pravo izraziti zadovoljstvo ili nezadovoljstvo ponuđenim 
odgovorom. 
 
VLADO IVETIĆ : 
 
 U potpunosti sam zadovoljan s odgovorom. Međutim, samo postavljam dodatno 
pitanje : što ako Vlada u kojoj  ste vi koalicijski partneri IDS i  SDP-e naše Istre, kaže : mora 
biti ugljen! Da li  će se onda to prihvatiti !? 
 
DINO KOZLEVAC : 
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 Hvala lijepa. 
 Imat pravo što bi bilo kada  će biti. 
 
VEDRAN GRUBIŠIĆ : 
 
 Komentirajući kada govorimo o Vladi,  moramo komentirati energetsku  strategiju  
Republike Hrvatske.  
 Republika  Hrvatska  kao  energetsku strategiju   postavila  je određene  parametre, 
određene kriterije. Kada se postave određeni  parametri, određeni kriteriji, dobivaju  se 
određeni odgovori na određena pitanja koja  se žele dobiti. Mi  smatramo, odnosno u nekim 
situacijama kada se uzimaju  gubici na mreži, kada se uzimaju u nekim  vezama  uz 
određene  dislokacije  energetskih objekata,  kao i  različite dislokacije energenta kao takvih, 
smatramo  da to  treba sve biti uzeto u  obzir. Isto tako  na prvom mjestu mora biti zdravlje  
građana, jer ne može biti  Labinština, ne može biti Istra, odnosno ovaj dio , predivni dio 
obale, ne može biti  žrtvovani zbog viših  interesa na taj  način. 

Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 
  

Hvala lijepa. 
Dužan sam reći, bez obzira na malo vedriji ton, da je problem  vrlo ozbiljan, par 

excellence Prema tome mi  ćemo  s tim, neću reći problemom, nego s tim  aktivnostima se 
sresti u  narednom periodu.  

I  slažem se, Skupština ima  točno utvrđena pravila, koja smo utvrdili  Prostornim 
planom. Energetska  strategija  Republike Hrvatske  do  2015. godine nije predviđala 
ugradnju nikakvih objekata na ugljen. Mi protiv  centrale nismo bili  apriori, kao što znate, 
nego imamo ugrađeno  da isključivo  energent može biti plin. Vidjet ćemo kako  će dalje 
postupci legis artis  se kretati. I o  tome  ćemo, vjerojatno, svi skupa imati prilike i  Županijska 
skupština dati svoj, neću  reći ni stav ni odgovor, nego zauzeti  svoj stav.  

Hvala.  
I na kraju je ostala još za postaviti  vijećničko pitanje vijećnica Evelina  Biasiol – 

Brkljačić, iz   ranijeg Kluba vijećnika  HSU-HSLS. 
 

EVELIN BIASIOL – BRKLJAČIĆ : 
 
Spetabile presidente, vicepresidenti di  Regione, coleghi  tutti, media. 
Io avevo  due interpelanze, una legata all'economij  delle  acque da qui abbiamo gia' 

ricevuto esauriente risposta. E l'altra e' adeguato  alla  racolta differnziata dell'imondizia viste 
le  prescrizioni europee e la poca disponibilita' distamento per le discarice oggi in funzione. 
Sapiamo che  queste discariche sull'aperto sono anche  pericolose per l'incendii e dove  ci 
sono  emisioni di sostanze  inocive come  la  diossina E poi ancje la  racolta differenziata puo  
dare possibilita'  di  acumoli d  mezi nelle  cassi  comunali  e delle cittadine. 

 Se e'  possibile ricevere un' informaczione a questo riguardo. 
Grazie. 
 

DINO KOZLEVAC : 
 
Grazie. 
Gospodine  zamjeniče Župana izvolite, imate riječ.  
 

VEDRAN GRUBIŠIĆ : 
 
Hvala  na pitanju . 
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Prvo pitanje, opet da se vratim još na ono  prvo, jer  sam zaboravio, koncentrirao sam 
se na ono što sada  radimo, da konstatiramo one stvari koje smo pripremili u proteklom  
tjednu, nisam se koncentrirao na ono što pripremamo  do kraja godine. 

Kada govorimo o vodoopskrbi i zaštiti voda na području Istarske  županije  prošli 
tjedan potpisali smo ugovor na 88.000.000,00 kuna za projekte sa Hrvatskim vodama, 
odnose se posebno na projekte razvoja, na projekte kojima razvijamo svoju vodovodnu i  
vodoopskrbnu mrežu, kao i saniramo neka mjesta gdje bi mogli doći do eventualnog  
problema sa zdravljem  građana, gdje su  dotrajale instalacije,  gdje  su  dotrajala  
vodocrpilišta. 

Isto   tako moram naglasiti  da smo na  isti način u tom  sklopu projekata, cirka 
polovice  cifre je za vodoopskrbu, polovica cifre je za odvodnju, kojim smo se mi ovdje u 
Istarskoj  županiji  strateški postavili  kao  treći  stupanj zaštite otpadnih voda, kako bismo tu 
vodu ponovno  mogli koristiti za zalijevanje zelenih površina. Znamo da u današnje vrijeme 
kakva je situacija, zalijevamo zelene površine s čistom pitkom  vodom, to nije  dobro, nego  
trebamo za zalijevati zelene površine tehničkom vodom, koja bi se mogla kasnije i dodatno  
valorizirati, jer njena je cijena  znatno niža od one koju mi sada  eksploatiramo. 

Drugo je pitanje je bilo vezao uz  odvojeno skupljanje otpada. Planom gospodarenja 
otpadom Istarske  županije, koji je donesen u prošlom sazivu  Županijske skupštine , 
definirano je da  sve ono što se ne dovede na Kaštijun, gdje je mehaničko - biološka obrada, 
gdje je MBO  sa  deponijom, komunalna društva, gradovi i općine mogu  odvojeno  skupljati 
otpad  i mi to čak i određenim financijskim sredstvima  od  strane županije, kroz  europski 
projekt  Kaštijun, financiramo. Naglašavam da su određeni modeli, odvojeno skupljanje 
otpada, postoj  kućni model, postoji model zelenih otok, postoji model  gdje određena firma 
uzima  nekakvu koncesiju s kojom bi ona skupljala određeni tip otpada. Mislim da je  na taj 
način svedeno na minimum, odnosno  koliko odvojeno skupljate toliko  će vam   manji biti  
račun, odnosno  konto  na kraju mjeseca  za nekakvo deponiranje  istog otpada. 

Hvala  na pitanju . 
 

DINO KOZLEVAC : 
 
Hvala lijepa. 
Signora  Biasiol  vuole intervenire  ?  
No.  
Hvala, grazie. 
Ovime  smo  iscrpili  točku dnevnog  reda – Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije u 

18,12  sati, čime  smo uštedjeli  na  vremenu  10 minuta 
 
AD – 3 PRIJEDLOG  ZAKLJUČKA O DAVANJU  POZITIVNOG 

                       MIŠLJENJA NA ODLUKU O  REDU PRVENSTVA          
                       KORIŠTENJA VODA  ZA POTREBE JAVNE 
                      VODOOPSKRBE NA VODNIM  PODRUČJIMA U ISTARSKOJ  ŽUPANIJI 
  
 Predlagatelj  za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
 Uvodno obrazloženje  je dao  pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, 
ribolov i vodoprivredu MILAN ANTOLOVIĆ, a pobliže obrazloženje Odluke.  tajnica  
Skupštine Istarske  županije,  VESNA IVANČIĆ. 

Izvješća nadležnih  radnih tijela  vijećnici su dobili  na klupe .  
 U  raspravi su sudjelovali : TEDI CHIAVALON, u ime Kluba vijećnika IDS-HNS; 
pojedinačnoj  raspravi : MARINO ROCE,  TEDI CHIAVALON, ispravak krivog navoda, 
VLADO IVETIĆ, MARIN GRGETA, IVICA MIKULČIĆ, MILAN ANTOLOVIĆ, odgovori na 
postavljena pitanja, VEDRAN GRUBIŠIĆ, dopunsko obrazloženje. 
 Predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i daje na glasanje Prijedlog 
Zaključka o davanju  pozitivnog prethodnog mišljenja  na Odluku o    redu prvenstva 
korištenja voda za  potrebe  javne vodoopskrbe na  vodnim    područjima u Istarskoj  županiji, 
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te nakon glasanja utvrđuje  da je  Skupština sa  32 glasova  «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  
bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
     Z A K L J U Č A K 
 
o davanju  pozitivnog prethodnog mišljenja  na Odluku o    redu prvenstva korištenja 
voda za  potrebe  javne vodoopskrbe na  vodnim    područjima u Istarskoj  županiji 

 
 AD – 4 PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI  I DOPUNI ODLUKE 
                       O PRIHVAĆANJU PLANA RASHODA ZA NABAVU 
                       PROIZVEDENE  DUGOTRAJNE  IMOVINE  I DODATNA 
                       ULAGANJA NA NEFINANCIJSKOJ  IMOVINI 
                       OSNOVNIH  I SREDNJIH ŠKOLA ISTARSKE ŽUPANIJE 
                       ZA 2012. GODINU 
    

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić.   
 Izvješća nadležnih  radnih tijela vijećnici su dobili  na  vijećničke klupe.  
 Pošto  se nitko nije  javio  za  raspravu, predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje  
raspravu i daje na glasanje Prijedlog Odluke  o  izmjeni i  dopuni Odluke  o prihvaćanju  
Plana  rashoda za  nabavu proizvedene dugotrajne  imovine i  dodatna ulaganja  na 
nefinancijskoj  imovini osnovnih  i  srednjih  škola  Istarske županije  za 2012. godinu, te 
nakon glasanja utvrđuje da je  Skupština sa 29  glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez   
«SUZDRŽNIH» glasova, Skupština donijela  
 
      O D L U K U 
 
o izmjeni i  dopuni Odluke  o prihvaćanju  Plana  rashoda  za  nabavu proizvedene 
dugotrajne  imovine i  dodatna ulaganja  na nefinancijskoj  imovini osnovnih  i  srednjih  škola  
Istarske županije  za  2012. godinu 
(Odluka u prilogu Stn. zapisnika. 
  

AD - 5. 
 a) Prijedlog Odluke o prihvaćanju  Izvješća Uprave o poslovanju 
              Društva  AZRRI – Agencije za  ruralni razvoj Istre d.o.o. Pazin za 
              2011. godinu  i davanju  razrješnice članu Uprave, 
 b) Prijedlog Odluke o prihvaćanju  godišnjih  financijskih  izvješća 
              Društva AZRRI – Agencije za ruralni  razvoj  Istre d.o.o. Pazin za 
              2011. godinu  
 c) Prijedlog  Odluke o uporabi  dobitka  financijske 2011. godine 
              Društva AZRRI – Agencije za ruralni razvoj  Istre d.o.o. Pazin, 
 d) Prijedlog Odluke o prihvaćanju  Izvješća Nadzornog odbora o 
               obavljenom  nadzoru  poslovanja Društva AZRRI – Agencije za 
               ruralni   razvoj  Istre d.o.o.  Pazin za  2011. godinu  i davanju 
               razrješnice  članovima  Nadzornog odbora,    
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
 Izvješća nadležnih  radnih tijela vijećnici su dobili  na  vijećničke klupe. 
 U pojedinačnoj  raspravi sudjelovali su : MARINO ROCE, TEDI CHIAVALON,  
EVELINA BIASIOL – BRKLJAČIĆ, GRACIANO PREKALJ, odgovori na postavljena pitanja. 
 Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje  raspravu i odvojeno daje na glasanje 
točke a) do d), te nakon glasanja utvrđuje da je  Skupština sa 21   glasova «ZA», bez  
glasova «PROTIV» i 2   «SUZDRŽNA» glasa, 
donijela  
      O D L U K U 
 

a) o prihvaćanju  Izvješća Uprave o poslovanju Društva 
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              AZRRI – Agencije za  ruralni razvoj Istre d.o.o. Pazin za  2011. 
               godinu  i davanju  razrješnice članu Uprave, 
 b)  o prihvaćanju  godišnjih  financijskih  izvješća   Društva AZRRI – 
                Agencije za ruralni  razvoj  Istre d.o.o. Pazin za  2011. godinu  
 c)   o uporabi  dobitka  financijske 2011. godine  Društva 
                AZRRI – Agencije za ruralni razvoj  Istre d.o.o. Pazin, 
 d)   o prihvaćanju  Izvješća Nadzornog odbora o 
                obavljenom  nadzoru  poslovanja Društva AZRRI – Agencije za 
                 ruralni  razvoj  Istre d.o.o.  Pazin za  2011. godinu  i davanju 
                  razrješnice    članovima  Nadzornog odbora,    
 

AD - 6.  
 a) Prijedlog Odluke o prihvaćanju  Izvješća o radu  Uprave i 
               Nadzornog    odbora  trgovačkog  društva MIH d.o.o. Poreč za 
              2011. godinu, 
 b) Prijedlog odluke o prihvaćanju  Temeljnih  financijskih  izvješća 
               trgovačkog društva  MIH  d.o.o. Poreč za  2011. godinu, 
 c)  Prijedlog odluke o  rasporedu dijela  zadržane dobiti za  2011. 
               godinu  u pričuve trgovačkog  društva MIH d.o.o., 
  d)  Prijedlog Odluke o davanju  razrješnice  članovima  Nadzornog 
               odbora   trgovačkog  društva  MIH  d.o.o., 
 e)  Prijedlog Odluke o davanju  razrješnice  Upravi trgovačkog 
               društva  MIH  d.0.0. Poreč, 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić.  
 Izvješća nadležnih  radnih tijela vijećnici su dobili  na  vijećničke klupe. 
 Pošto  se nitko  nije javio za  raspravu, predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje  
raspravu i daje odvojeno  na glasanje točke a) do e), te nakon glasanja utvrđuje da je  
Skupština sa 23  glasova «ZA», bez   glasova «PROTIV» i  bez «SUZDRŽNIH» glasova,  
donijela  
  
            O D L U K U 
 

a)  o prihvaćanju  Izvješća o radu  Uprave i Nadzornog 
               odbora  trgovačkog  društva MIH d.o.o. Poreč za  2011. godinu, 
 b)  o prihvaćanju  Temeljnih  financijskih  izvješća 
                trgovačkog društva  MIH  d.o.o. Poreč za  2011. godinu, 
 c)   o  rasporedu dijela  zadržane dobiti za  2011. godinu  u pričuve 
                 trgovačkog  društva MIH d.o.o., 
  d)   o davanju  razrješnice  članovima  Nadzornog odbora 
                 trgovačkog  društva  MIH  d.o.o., 
 e)    o davanju  razrješnice  Upravi trgovačkog  društva 
                  MIH  d.0.0. Poreč, 
 
. AD – 7 PRIJEDLOG ODLUKE O POVEĆANJU  TEMELJNOG 
                       KAPITALA  I ODLUKA O IZMJENI I DOPUNI 
                       DRUŠTVENOG UGOVORA O OSNIVANJU  DRUŠTVA 
                       S OGRANIČENOM  ODGOVORNOĆU  KAŠTIJUN  
                       D.O.O. ZA  GOSPODARENJE  OTPADOM PULA 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić.   
 Izvješća nadležnih  radnih tijela vijećnici su dobili  na  vijećničke klupe. 
 U raspravi su sudjelovali : DAMIR IVETIĆ, u ime Kluba nezavisnih  vijećnika  NLPC; 
pojedinačnoj  raspravi MARINO ROCE, VESNA DUKIĆ, kraće obrazloženje i odgovori na 
postavljena pitanja.. 



24 

 

 Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje  raspravu i  daje na glasanje Prijedlog 
Odluke o povećanju temeljnog kapitala i  Odluka o izmjeni i  dopuni Društvenog  ugovora o 
osnivanju  društva s ograničenom odgovornošću  Kaštijun d.o.o.  za  gospodarenje  otpadom 
Pula, te nakon glasanja utvrđuje  da je Skupština  sa  19 glasova  «ZA», 4 glasova 
«PROTIV» i  6 «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela   
     O D L U K U 
  
o povećanju temeljnog kapitala i  Odluka o izmjeni i  dopuni Društvenog  ugovora o  
osnivanju  društva s ograničenom odgovornošću  Kaštijun d.o.o.  za  gospodarenje  
otpadom Pula 
  
 AD – 8  PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU  
                        RAVNATELJICE  IKE -  ISTARSKE KULTURNE 
                       AGENCIJE – AGENZIA CULTURALE ISTRIANA 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Komisija za izbor i imenovanja  Županijske 
skupštine Istarske županije. 
 Pošto  se nitko nije javio za riječ, predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje  raspravu 
i  daje na glasanje Prijedlog  Rješenja o imenovanju ravnateljice IKE - Istarske kulturne 
agencije  - Agenzia  culturale Istrijana, te nakon glasanja utvrđuje daje  Skupština sa   31 
glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽNIH» glasova, Skupština donijela  

 
RJEŠENJE 

 
o imenovanju ravnateljice IKE - Istarske kulturne agencije - Agenzia culturale Istriana 

 
Članak 1. 

Za ravnateljicu IKE - Istarske kulturne agencije - Agenzia culturale Istriana imenuje se Tajana 
Ujčić, profesorica hrvatskog jezika i književnosti - povijesti, iz Vodnjana - Dignano, 1. maja 
br. 17. 
 

Članak 2. 
Ravnateljica iz članka 1. se imenuje na vrijeme od četiri (4) godine i može biti ponovno 
imenovana na 
istu dužnost. 

Članak 3. 
IKA - Istarska kulturna agencija - Agenzia culturale Istriana će, temeljem ovoga Rješenja, s 
ravnateljicom iz članka 1. sklopiti Ugovor o radu na određeno vrijeme. 

Članak 4. 
Ovo Rješenje stupa na snagu osmog dana od dana objave u "Službenim novinama Istarske 
županije". 
 
 AD  9  PRIJEDLOG ODLUKE O PREDLAGANJU ČLANA 
                      NADZORNOG ODBORA  TRGOVAČKOG  DRUŠTVA 
                      ISTARSKI VODOVOD D.O.O. ZA PROIZVODNJU 
                      I DISTRIBUCIJU  VODE  BUZET 
  

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Komisija za izbor i imenovanja  Županijske 
skupštine Istarske  županije.    
 Izvješća nadležnih  radnih tijela vijećnici su dobili  na  vijećničke klupe. 
 Pošto  se nitko nije javio za  raspravu, predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje  
raspravu i  daje na glasanje Prijedlog Odluke o predlaganju  člana Nadzornog odbora 
trgovačkog društva ISTARSKI VODOVOD d.o.o. za proizvodnju  i distribuciju  vode  Buzet, te 
nakon  glasanja utvrđuje  da je  Skupština sa 31 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i 
bez  «SUZDRŽNIH» glasova,  donijela 
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        O D L U K U  
   
o predlaganju  člana Nadzornog odbora trgovačkog  društva ISTARSKI VODOVOD  
d.o.o. za proizvodnju  i distribuciju  vode  Buzet 
  

 Članak 1. 
 
Za člana Nadzornog odbora trgovačkog društva „Istarski vodovod“ d.o.o. za proizvodnju i 
distribuciju vode sa sjedištem u Buzetu, Sv. Ivan 8, Skupštini Društva predlaže se EMIL 
SOLDATIĆ iz Motovuna, Borgo 48. 
 

Članak 2. 
 
Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od objave u „Službenim novinama“ Istarske 
županije“. 
 
 AD 10   

a) Prijedlog  Rješenja  o razrješenju  Upravnog vijeća Zaštitne 
     radionice Tekop Nove ustanove za zapošljavane osoba  s 
     invaliditetom, 
b) Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  Upravnog vijeća  Zaštitne 
     radionice Tekop Nove ustanove za zapošljavanje osoba  s 
    invaliditetom 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Komisija za izbor i imenovanja  Županijske 

skupštine Istarske županije.   
 Izvješća nadležnih  radnih tijela vijećnici su dobili  na  vijećničke klupe. 
 Pošto  se nitko nije javio za raspravu, predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje  
raspravu i  daje odvojeno na  glasanje točke  a) i b), te nakon glasanja utvrđuje  da je  
Skupština sa 31  glasova «ZA»,  bez glasova «PROTIV» i bez  «SUZDRŽNIH» glasova, 
donijela pod 
 a)  

    R J E Š E N J E  
 
o razrješenju  Upravnog vijeća Zaštitne  radionice Tekop Nove ustanove za 
zapošljavane osoba  s invaliditetom 
      I 
Razrješuje  se  Upravno viječe  Zaštitne radionice  Tekop nove – ustanove za 
zapošljavanje  osoba  s invaliditetom  zbog isteka mandata u sastavu : 
 1. Valerio Drandić, - predstavnik osnivača Istarske  županije 
 2. Jasna Jaklin  Majetć – predstavnica  osnivača  Grad Pula 
 3. Slobodan Kapor -  predstavnik osnivača Saveza  samostalnih 
               sindikata Hrvatske 
      II 
Ovo  Rješenje  stupa na snagu  osmog  dana od dana objave u «Službenim novinama 
Istarske  županije». 
 

b)  
R J E Š E N J E 

 
o imenovanju  Upravnog vijeća  Zaštitne radionice  Tekop Nove ustanove za 
zapošljavanje osoba  s invaliditetom 
      I 
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Imenuje  se Upravno vijeće Zaštitne radionice  Tekop  nove – ustanove za 
zapošljavanje  osoba  s invaliditetom u sastavu : 

1. Davorka  Maras Tkačuk – predstavnica osnivača Istarske  županije 
2.Jasna Jaklin Majetić . predstavnica osnivača Grad Pule 
3.Slobodan Kapor – predstavnik osnivača Saveza  samostalnih 
   sindikata Hrvatske. 
  

 AD – 11  PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU  SUGLASNOSTI 
                          NA  ODLUKU UPRAVNOG VIJEĆA  OPĆE BOLNICE 
                          PULA 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
 Izvješća nadležnih  radnih tijela vijećnici su dobili  na  vijećničke klupe.  

U pojedinačnoj  raspravi su  sudjelovali : MARINO ROCE, SONJA GROZIĆ – 
ŽIVOLIĆ, odgovori na  postavljena pitanja. 
 Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje  raspravu i  daje na glasanje Prijedlog o  
davanu  suglasnosti  na odluku  Upravnog vijeća Opće bolnice  Pula, te  nakon glasanja 
utvrđuje da je  Skupština sa 28  glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez   
«SUZDRŽNIH» glasova,  donijela  
  
      O D L U K U 
  
o davanju  suglasnosti na Odluku  Upravnog vijeća  Opće   bolnice Pula  
 
 AD – 12 PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O IZMJENAMA 
                       ZAKLJUČKA O  UTVRĐIVANJU  POPISA PRIORITETA  
                       ZDRAVSTVENIH  USTANOVA  ZA RASPORED 
                       SREDSTAVA  DECENTRALIZIRANIH  FUNKCIJA  U 
                       2012. GODINI   
  

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
 Izvješća nadležnih  radnih tijela vijećnici su dobili  na  vijećničke klupe. 
 Pošto  se nitko nije javio za  raspravu, predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje  
raspravu i  daje na glasanje Prijedlog Zaključka o izmjenama Zaključka o utvrđivanju Popisa 
prioriteta   zdravstvenih ustanova za  raspored  sredstava decentraliziranih  funkcija u 2012, 
godini, te nakon glasanja utvrđuje daje Skupština sa 28 glasova «ZA», bez glasova 
«PROTIV» i 2  «SUZDRŽANA» glasova,  donijela  
 
      Z A K L J U Č A K 
  
o izmjenama Zaključka o utvrđivanju Popisa prioriteta  zdravstvenih ustanova za  raspored  
sredstava decentraliziranih  funkcija u 2012. godini 
 
 AD – 13 PRIJEDČPH ODLUKE O DAVANJU PRETHODNE 
                         SUGLASNOSTI NA PRIJEDLOG ODLUKE O 
                         PRIPAJANJU  PODRUČNOG ODJELA  LOBORIKA 
                         OSNOVNOJ  ŠKOLI  MARČANA 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
 Izvješća nadležnih  radnih tijela vijećnici su dobili  na  vijećničke klupe. 
 Pošto  se nitko nije javio za  raspravu, predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje  
raspravu i  daje na glasanje  Prijedlog Odluke o davanju prethodne  suglasnosti na  prijedlog 
Odluke o  pripajanu Područnog  odjela  Loborika Osnovnoj školi  Marčana, te nakon  
glasanja utvrđuje da je Skupština sa 25 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i   bez 
«SUZDRŽNIH» glasova, donijela  
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      O D L U K U 
  
o davanju prethodne  suglasnosti na  prijedlog Odluke o pripajanu Područnog  odjela  
Loborika Osnovnoj školi  Marčana,  
 
 AD – 14 PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU PRETHODNE 
                         SUGLASNOSTI  NA PRIJEDLOG ODLUKE  O 
                         IZMJENAMA I DOPUNAMA  STATUTA ŠKOLE 
                         PRIMIJENJENJENE  UMJETNOSTI  I DIZAJNA - PULA  

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 

 Izvješća nadležnih  radnih tijela vijećnici su dobili  na  vijećničke klupe. 
 Pošto  se nitko nije javio za  raspravu, predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje  
raspravu i  daje na glasanje Prijedlog Odluke o davanju  prethodne suglasnosti na  Prijedlog 
Odluke o izmjenama i dopunama  Statuta  Škole Primijenjene umjetnosti  i dizajna – Pula, te 
nakon glasanja utvrđuje da je  Skupština sa 25   glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i 
bez  «SUZDRŽNIH» glasova, donijela  
      O D L U K U 
  
o davanju  prethodne suglasnosti na  Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama  
Statuta  Škole Primijenjene umjetnosti  i  dizajna – Pula 
 
 AD – 15 ODLUKA O  DAVANJU PRETHODNE  SUGLASNOSTI 
                         NA ODLUKU  O IZMJENAMA I DOPUNAMA  STATUTA 
                         OSNOVNE ŠKOLE  JOŽE ŠURAN VIŠNJAN 
  

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić.   
 Izvješća nadležnih  radnih tijela vijećnici su dobili  na  vijećničke klupe. 
 Pošto  se nitko nije javio za  raspravu, predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje  
raspravu i  daje na glasanje Prijedlog Odluke o davanju  prethodne suglasnosti  na prijedlog 
Odluke  o izmjenama i dopunama  Statut Osnovne  škole  Jože Šuran  Višnjan, te nakon 
glasanja utvrđuje da je  Skupština sa 26  glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽNIH» glasova,  donijela  
 
 
      O D L U K U 
  
o davanju prethodne suglasnosti  na prijedlog Odluke  o izmjenama i  dopunama 
Statuta  Osnovne  škole  Jože Šuran Višnjan 
 
 AD – 16 PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU  SUGLASNOSTI NA 
                        ODLUKU  UPRAVNOG  VIJEĆA  O IZMJENAMA I 
                        DOPUNAMA  STATUTA  ZAVODA ZA JAVNO 
                        ZDRAVSTVO ISTARSKE ŽUPANIJE  
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić.   
 Izvješća nadležnih  radnih tijela vijećnici su dobili  na  vijećničke klupe. 
 Pošto se nitko nije javio za  raspravu, predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje  
raspravu i  daje na glasanje Prijedlog Odluke o davanju  suglasnosti na Odluku  Upravnog 
vijeća  o izmjenama i dopunama  Statut Zavoda za  javno zdravstvo  Istarske    županije, te 
nakon glasanja utvrđuje da je  Skupština sa 29 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez 
«SUZDRŽNIH» glasova, Skupština donijela  
      O D L U K U 
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o davanju  suglasnosti na Odluku  Upravnog vijeća  o izmjenama i dopunama  Statut 
Zavoda za  javno zdravstvo  Istarske županije 
  
 AD – 17 PRIJEDLOG ODLUKE O PROŠIRENJU  DJELATNOSTI 
                         ZAVODA ZA  JAVNO ZDRAVSTVO  
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
 Izvješća nadležnih  radnih tijela vijećnici su dobili  na  vijećničke klupe. 
 Pošto  se nitko nije javio za  raspravu, predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje  
raspravu i  daje na glasanje Prijedlog Odluke o proširenju djelatnosti  Zavoda za javno 
zdravstvo Istarske  županije, te nakon glasanja utvrđuje da je  Skupština sa 30  glasova 
«ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez  «SUZDRŽNIH» glasova,  donijela  
      O D L U K U 
  
o proširenju djelatnosti  Zavoda za javno zdravstvo Istarske  županije 
 
 AD – 18 PRIJEDLOG ODLUKE O  PRESTANKU KONCESIJE  NA 
                         POMORSKOM DOBRU 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
 Izvješća nadležnih  radnih tijela vijećnici su dobili  na  vijećničke klupe. 
 Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje  raspravu i  daje na glasanje Prijedlog 
Odluke o prestanku  koncesije na pomorskom dobru,, te nakon glasanja utvrđuje da je  
Skupština sa 29  glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i bz  «SUZDRŽNIH» glasova, 
donijela  
 
               O D L U K U 
  

           o prestanku  koncesije na pomorskom dobru 
 
 AD – 19 PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU  SUGLASNOSTI  NA 
                         ODLUKU UPRAVNOG VIJEĆA  ISTARSKIH DOMOVA 
                         ZDRAVLJA  O DAVANJU NEKRETNINE ŽUPANIJSKOJ 
                         UPRAVI ZA CESTE  
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
 Izvješća nadležnih  radnih tijela vijećnici su dobili  na  vijećničke klupe. 
 Pošto  se nitko nije javio za raspravu, predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje  
raspravu i  daje na glasanje  Prijedlog Odluke o  davanju  suglasnosti na odluku  Upravnog 
vijeća Istarskih domova  zdravlja  o davanju nekretnine  Županijskoj upravi  za ceste , te 
nakon glasanja utvrđuje daje  Skupština sa  29 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  
«SUZDRŽNIH» glasova,  donijela  
 
      O D L U K U 
  
o  davanju  suglasnosti na odluku  Upravnog vijeća  Istarskih domova  zdravlja  o 
davanju nekretnine  Županijskoj upravi  za   ceste 
 
 AD – 20 PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O  
                         RASPOREĐIVANJU SREDSTAVA  ZA REDOVITO 
                         FINANCIRANJE POLITIČKIH STRANAKA  I 
                         NEZAVISNIH  ČLANOVA  PREDSTAVNIČKOG TIJELA 
                         IZ  PRORAČUNA ISTARSKE ŽUPANIJE  ZA 2012. GODINU  
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić.   
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 Izvješća nadležnih  radnih tijela vijećnici su dobili  na  vijećničke klupe. 
 Pošto  se nitko nije javio za  raspravu, predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje  
raspravu i  daje na glasanje  Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o raspoređivanju  sredstava 
za  redovito financiranje političkih  stranaka i nezavisnih  članova  predstavničkog tijela iz 
proračuna  Istarske  županije za  2012. godinu, te nakon glasanja utvrđuje da je  Skupština 
sa 30  glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez   «SUZDRŽNIH» glasova,  donijela  
 
      O D L U K U 
  
o izmjeni Odluke o raspoređivanju  sredstava za  redovito financiranje političkih  
stranaka i nezavisnih  članova  predstavničkog tijela iz proračuna  Istarske  županije 
za  2012. godinu 
 
 AD - 21 
 a) Prijedlog  Rješenja o imenovanju predsjednika i člana  Upravnog 
               vijeća  Opće bolnice  Pula 
 b) Prijedlog  Rješenja  o imenovanju člana Upravnog  vijeća  Opće 
                 bolnice  Pula 
  
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Komisija za izbor i imenovanja Županijske 
skupštine Istarske  županije. 
 Izvješća nadležnih  radnih tijela vijećnici su dobili  na  vijećničke klupe. 
 Pošto  se nitko nije javio za  raspravu, predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje  
raspravu i  daje odvojeno na  glasanje točke  a) i b), te nakon glasanja utvrđuje da je  
Skupština sa 28  glasova «ZA»,  bez glasova «PROTIV» i bez  «SUZDRŽNIH» glasova,  
donijela pod 
 a)  
     R J E Š E N J E 
              

o  razrješenju  člana Upravnog vijeća  Opće bolnice   Pula 
 

1. Nives Tomišić, Pula,  Prilaz Plazina 20, razrješuje se dužnosti članice  Upravnog  
vijeća Opće bolnice  Pula, na osobni  zahtjev 

2. Ovo Rješenje stupa  na snagu  osmog  dana  od dana objave u «Službenim 
novinama Istarske  županije» 

 
 b)  

R J E Š E N J E 
 

 o imenovanju  člana  Upravnog vijeća  Opće bolnice  Pula 
 

1. David  Rajko , Pula,  Grubišina 10, imenuje se za člana Upravnog vijeća Opće 
bolnice  Pula 

2. Imenovani preuzima mandat, prava i obveze  člana  Upravnog  vijeća Opće 
bolnice Pula utvrđene rješenjem Županijske skupštine Istarske  županije Klasa : 
003-02/10-01/04 Urbroj: 2163/1-01/4-10-3 od  22.11.2010. godine. 

3. Ovo Rješenje  stupa na snagu  osmog  dana od dana objave u «Službenim 
novinama Istarske  županije».  

 
AD - 22 

 b) Prijedlog  Rješenja o imenovanju predsjednika i  članova 
              Upravnog  vijeća  Lučke  uprave Rovinj, 
 c) Prijedlog  Rješenja o imenovanju  predsjednika i  članova 
              Upravnog   vijeća  Lučke uprave Umag - Novigrad  
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 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Komisija za izbor i imenovanja Županijske 
skupštine Istarske  županije.   
 Izvješća nadležnih  radnih tijela vijećnici su dobili  na  vijećničke klupe. 
 Pošto  se nitko nije javio za  raspravu, predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje  
raspravu i  daje na glasanje točke  b) i c) , te nakon glasanja utvrđuje da je  Skupština sa 31  
glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez «SUZDRŽNIH» glasova, donijela pod 
 b) 
     R J E Š E N J E 
 
 o imenovanju predsjednika i  članova  Upravnog   vijeća  Lučke  uprave Rovinj 
 
1.Imenuje se  Milan Mihovilović predsjednikom  Upravnog vijeća  Lučke 
   uprave Rovinj. 
2. Za članove  Upravnog  vijeća  Lučke uprave Rovinj imenuju  se : 
 - Silvio Brunelli  
 - Tijana Tufek 
3. Mandat  predsjednika i  članova  Upravnog  vijeća  traje četiri (4)  godine. 
4. Ovo  Rješenje  stupa na snagu osam (8) dana od  objave u «Službenim 
     novinama  Istarske  županije». 
 c)  

R J E Š E N J E 
 
o imenovanju  predsjednika i  članova  Upravnog vijeća Lučke uprave Umag - 
Novigrad  
 
1. Imenuje se  Milan Vukšić predsjednikom  Upravnog vijeća  Lučke uprave 
    Umag – Novigrad, 
2. Za članove  Upravnog  vijeća Lučke  uprave Umag- Novigrad  imenuju  se : 
 - Alen Luk 
 - Marijan Učkar. 
3. Mandat  predsjednika i članova  Upravnog vijeća  traje  četiri (4) godine. 
4. Ovo Rješenje stupa  na snagu  osam (8) dana od objave  u «Služenim 
     novinama Istarske  županije». 
 Ovime je dnevni  red iscrpljen. 
 Predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje 35. sjednicu  Skupštine Istarske  županije. 
 Sjednica je zaključena u  19,50  sati. 
 
 
 
SKRAĆENI ZAPISNIK VODIO :                                     PREDSJEDNIK SIŽ : 
 
IVAN KLARIĆ                                                                    DINO KOZLEVAC 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


